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Protokół nr 129/22   

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu  

z dnia 28 stycznia 2022 r., 

które odbyło się w trybie zdalnym 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Marek Kieler – Przewodniczący Zarządu Powiatu  

2. Pan Krzysztof Dziuba - Wicestarosta Wieluński 

3. Pan Henryk Wojcieszak  - członek Zarządu  

4. Pan Łukasz Dybka  - członek Zarządu 

5. Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu       

 

          

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Przemysław Krężel   - skarbnik powiatu 

2. Pani Dorota Krajcer   - sekretarz powiatu 

3. Pani Anna Pakuła   - inspektor ds. strategii, inwestycji  

        i pozyskiwania środków zewnętrznych    

        Starostwa Powiatowego w Wieluniu 

4. Pani Alicja Krzemień    - kierownik Powiatowego Zarządu  

        Dróg w Wieluniu (PZD) 

5. Pani Patrycja Świtalska   - kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw  

        Społecznych Starostwa Powiatowego  

        w Wieluniu  

6. Pani Beata Korczewska  - dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy  

         Rodzinie w Wieluniu (PCPR) 

7. Pan Marek Augustyn   - dyrektor Samodzielnego  

         Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

         w Wieluniu (SP ZOZ) 
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8. Pan Zenon Kołodziej    - naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury,  

        Sportu i Promocji Starostwa Powiatowego    

        w Wieluniu 

9. Pani Bożena Krej   - inspektor Wydziału Edukacji, Kultury,  

        Sportu i Promocji Starostwa Powiatowego    

        w Wieluniu 

10. Pani Anita Brzezińska  - wicedyrektor Zespołu Szkół Specjalnych  

         w Wieluniu (ZSS) 

11. Pani Elżbieta Urbańska-Golec - dyrektor Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu  

12. Pan Zbigniew Wiśniewski  - dyrektor I Liceum Ogólnokształcącego  

         im. Tadeusza Kościuszki w Wieluniu (I LO) 

13. Pani Renata Tatara   - dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego  

         im. Janusza Korczaka w Wieluniu (II LO) 

14. Pan Mariusz Wróbel   - p.o. dyrektora Zespołu Szkół nr 3  

        im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu (ZS nr 3) 

15. Pan Dariusz Kowalczyk   - dyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana  

        Długosza w Wieluniu (ZS nr 2) 

16. Pan Waldemar Pęcherz  - naczelnik Wydziału Geodezji,  

        Kartografii, Katastru i Gospodarki   

        Nieruchomościami Starostwa Powiatowego   

        w Wieluniu 

17. Pani Emilia Łaniewska   - dyrektor Domu Pomocy Społecznej  

           w Skrzynnie (DPS)  

 

 

Lista obecności członków Zarządu stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie CXXIX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 



 

 

3 

  

4. Przyjęcie protokołu z CXXV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

5. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zawarcia aneksu  

nr 1 do porozumienia z Gminą Konopnica w celu realizacji przez powiat 

zadania zleconego z zakresu administracji rządowej polegającego  

na udzielaniu nieodpłatnej pomocy prawnej. 

6. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zawarcia aneksu  

nr 2 do porozumienia z Gminą Wierzchlas w celu realizacji przez powiat 

zadania zleconego z zakresu administracji rządowej polegającego  

na udzielaniu nieodpłatnej pomocy prawnej. 

7. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania zespołu  

do spraw opracowania Powiatowej Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych na lata 2022-2030. 

8. Zapoznanie z projektem ustawy o modernizacji i poprawie efektywności 

szpitalnictwa i zatwierdzenie ewentualnych uwag. 

9. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie umowy najmu nieruchomości Powiatu Wieluńskiego  

- dot. zawarcia przez Dom Pomocy Społecznej w Skrzynnie  

z dotychczasowym najemcą: Zakładem Produkcyjno-Handlowo-Usługowym 

„WIKTOR” kolejnej umowy najmu 1 m2 powierzchni w celu umieszczenia  

na niej automatu vendingowego. 

10. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie umowy o dostępie do nieruchomości Powiatu Wieluńskiego  

- dot. zawarcia na okres 3 lat przez Dom Pomocy Społecznej w Skrzynnie 

kolejnej umowy z Margonet S.C. Przemysław Parzyjagła i Marcin Janik  

z/s w Pątnowie, której przedmiotem będzie dostęp do nieruchomości w celu 

zapewnienia telekomunikacji na dachu budynku zlokalizowanym 

na nieruchomości oznaczonej nr ewid. działki 1470, położonej w obrębie 

Skrzynno, gmina Ostrówek. 
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11. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie umowy najmu części nieruchomości Powiatu Wieluńskiego  

– dot. zawarcia przez II Liceum Ogólnokształcące im. Janusza Korczaka  

w Wieluniu z dotychczasowym najemcą MM Service Monitoring Sp. z o.o.  

z/s w Kruszowie kolejnej umowy najmu części nieruchomości o łącznej 

powierzchni 26,90 m2 z przeznaczeniem na lokal dla grupy patrolowej,  

na okres 1 roku.    

12. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie umowy użyczenia części nieruchomości Powiatu Wieluńskiego  

- dot. zawarcia przez II Liceum Ogólnokształcące im. Janusza Korczaka  

w Wieluniu kolejnej umowy użyczenia części nieruchomości o łącznej 

powierzchni 36,20 m2 z dotychczasowym biorącym w użyczenie Zarządem 

Oddziału Powiatowego Związku Nauczycielstwa Polskiego w Wieluniu  

z przeznaczeniem na działalność statutowo-administracyjną, na okres 1 roku. 

13. a) Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody 

na oddanie nieruchomości w użyczenie - dot. oddania w bezpłatne użyczenie 

Fundacji na Rzecz Rozwoju Powiatu Wieluńskiego pomieszczenia 

gospodarczego nr 22 o pow. 12,15 m2 mieszczącego się w piwnicy budynku 

biurowo-usługowego przy ul. Śląskiej 23a z przeznaczeniem na magazyn 

sprzętu rehabilitacyjnego i urządzeń pomocniczych, na okres 5 lat. 

b) Rozpatrzenie wniosku Prezesa Zarządu Fundacji Na Rzecz Rozwoju 

Powiatu Wieluńskiego w sprawie wyrażenia zgody na montaż instalacji 

wentylacji w postaci rury PCV o średnicy 160 mm w przedmiotowym 

pomieszczeniu. 

14. Przyjęcie porozumienia w sprawie ustanowienia służebności przejazdu  

i przechodu na nieruchomości oznaczonej nr ewid. działki 30/1, położonej  

w obrębie 13 miasta Wieluń, stanowiącej własność Powiatu Wieluńskiego. 

15. Zawarcie aneksu do umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej położonej  

w obrębie Jasna Góra, gm. Mokrsko oznaczonej w ewidencji gruntów jako 

działki nr: 132/1, 132/2, 132/3, 132/4, 132/5, 132/6, 132/7, 132/8, 132/9, 

132/10 o łącznej powierzchni 2,1301 ha w związku ze sprzedażą działki  

nr 132/6 o pow. 0,1500 ha na rzecz osoby fizycznej. 
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16. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie umowy najmu części nieruchomości Powiatu Wieluńskiego  

– dot. zawarcia przez Zespół Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu  

z dotychczasowym najemcą - firmą SPECTRUM kolejnej umowy najmu części 

nieruchomości o łącznej pow. 2 m2 z przeznaczeniem na instalację dwóch 

automatycznych dystrybutorów w celu prowadzenia sprzedaży napojów, 

batonów i przekąsek, na okres 1 roku. 

17. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie umowy najmu części nieruchomości Powiatu Wieluńskiego  

- dot. zawarcia przez Zespół Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu  

z dotychczasowym najemcą firmą Z.P.H.U. WIKTOR kolejnej umowy najmu 

części nieruchomości o łącznej powierzchni 1m2 z przeznaczeniem  

na instalację jednego automatu służącego do sprzedaży artykułów 

spożywczych, na okres 1 roku. 

18. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu, p.o. Dyrektora Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja 

Kopernika w Wieluniu oraz dyrektora I Liceum Ogólnokształcącego  

im. Tadeusza Kościuszki w Wieluniu o wyrażenie zgody na złożenie przez 

Powiat Wieluński do Urzędu Marszałkowskiego Województwa Łódzkiego 

wniosku o przyznanie pomocy finansowej w formie dotacji celowej  

na dofinansowanie zadań w zakresie rozwoju infrastruktury sportowej  

i rekreacyjnej w ramach programu „Infrastruktura sportowa plus”  

oraz zabezpieczenie środków w budżecie powiatu wieluńskiego w 2022 r. 

19. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia 

zawodów, w których kształci Technikum wchodzące w skład Zespołu Szkół  

nr 3 im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu. 

20. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia 

zawodów, w których kształci Branżowa Szkoła I stopnia wchodząca w skład 

Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu. 

21. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia planu 

dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych  

w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Wieluński 

na 2022 rok. 
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22. Przyjęcie informacji o planowanych kierunkach kształcenia w klasach 

pierwszych szkół ponadpodstawowych prowadzonych przez Powiat Wieluński 

w roku szkolnym 2022/2023 oraz procedurach naboru. 

23. Podjęcie decyzji w sprawie organizacji obchodów świąt i uroczystości  

oraz wniosków jednostek organizacyjnych Powiatu Wieluńskiego i instytucji 

dotyczących współorganizacji wydarzeń o charakterze kulturalnym, 

oświatowym i sportowym. 

24. Rozpatrzenie wniosku Wójta Gminy Konopnica w sprawie ujęcia w budżecie 

Powiatu Wieluńskiego na rok 2022 zadania dotyczącego sporządzenia 

dokumentacji technicznej przebudowy drogi powiatowej Nr 2312E Konopnica-

Wrońsko wraz z budową chodników i kanalizacji deszczowej przez 

miejscowość Wrońsko. 

25. Rozpatrzenie wniosku Wójta Gminy Pątnów w sprawie przygotowania 

dokumentacji projektowej na przebudowę drogi powiatowej Nr 4519E  

w miejscowości Kamionka (odcinek od strażnicy OSP do granicy gminy 

Pątnów z gminą Wieluń). 

26. Rozpatrzenie wniosku Sołectwa Starzenice dotyczącego budowy chodnika  

w ciągu drogi powiatowej Nr 4545E odc. Starzenice-Masłowice. 

27. Akceptacja złożenia wniosku do Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych  

na zadanie „Remont drogi powiatowej Nr 4502E odcinek Wiktorów-Naramice”. 

28. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia planu 

pracy Zarządu Powiatu w Wieluniu na 2022 r. 

29. Zapoznanie z odpowiedzią na wniosek członka Zarządu Powiatu w Wieluniu 

Pana Henryka Wojcieszaka, złożony na CXXVI posiedzeniu w dniu 

30.12.2021 r. w sprawie zobligowania naczelników wydziałów/kierownika 

oddziału Starostwa Powiatowego w Wieluniu, osoby przygotowujące materiały 

do ich przekazywania do Biura Rady i Zarządu na 4 dni przed planowanym 

posiedzeniem Zarządu Powiatu w Wieluniu, dopuszczając jednocześnie 

możliwość skrócenia terminu w wyjątkowych przypadkach. 

30. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

31. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przekazania 

upoważnień kierownikom powiatowych jednostek budżetowych. 
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32. Sprawy bieżące. 

33. Wolne wnioski. 

34. Zamknięcie CXXIX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pkt 1 

Otwarcie CXXIX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył CXXIX 

posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu. Powitał wszystkich biorących udział  

w posiedzeniu Zarządu.    

      

   

Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

 

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził,  

że na 5 członków Zarządu Powiatu obecnych jest 4 członków Zarządu. Wobec 

powyższego wszystkie decyzje, które Zarząd będzie podejmował będą miały moc 

obowiązującą. Nieobecny Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński.   

 

         

        Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są jakieś 

propozycje, uwagi do porządku obrad. Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie „za” 

przyjęciem porządku obrad.  

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął 

porządek obrad (głosowało 4 członków Zarządu) (nieobecny Pan Krzysztof Dziuba).  
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 Przyjęty porządek obrad: 

 

1. Otwarcie CXXIX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z CXXV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

5. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zawarcia aneksu  

nr 1 do porozumienia z Gminą Konopnica w celu realizacji przez powiat 

zadania zleconego z zakresu administracji rządowej polegającego  

na udzielaniu nieodpłatnej pomocy prawnej. 

6. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zawarcia aneksu  

nr 2 do porozumienia z Gminą Wierzchlas w celu realizacji przez powiat 

zadania zleconego z zakresu administracji rządowej polegającego  

na udzielaniu nieodpłatnej pomocy prawnej. 

7. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania zespołu  

do spraw opracowania Powiatowej Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych na lata 2022-2030. 

8. Zapoznanie z projektem ustawy o modernizacji i poprawie efektywności 

szpitalnictwa i zatwierdzenie ewentualnych uwag. 

9. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie umowy najmu nieruchomości Powiatu Wieluńskiego  

- dot. zawarcia przez Dom Pomocy Społecznej w Skrzynnie  

z dotychczasowym najemcą: Zakładem Produkcyjno-Handlowo-Usługowym 

„WIKTOR” kolejnej umowy najmu 1 m2 powierzchni w celu umieszczenia  

na niej automatu vendingowego. 

10. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie umowy o dostępie do nieruchomości Powiatu Wieluńskiego  

- dot. zawarcia na okres 3 lat przez Dom Pomocy Społecznej w Skrzynnie 

kolejnej umowy z Margonet S.C. Przemysław Parzyjagła i Marcin Janik  

z/s w Pątnowie, której przedmiotem będzie dostęp do nieruchomości w celu 

zapewnienia telekomunikacji na dachu budynku zlokalizowanym  

na nieruchomości oznaczonej nr ewid. działki 1470, położonej w obrębie 

Skrzynno, gmina Ostrówek. 
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11. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie umowy najmu części nieruchomości Powiatu Wieluńskiego  

– dot. zawarcia przez II Liceum Ogólnokształcące im. Janusza Korczaka  

w Wieluniu z dotychczasowym najemcą MM Service Monitoring Sp. z o.o.  

z/s w Kruszowie kolejnej umowy najmu części nieruchomości o łącznej 

powierzchni 26,90 m2 z przeznaczeniem na lokal dla grupy patrolowej,  

na okres 1 rok.    

12. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie umowy użyczenia części nieruchomości Powiatu Wieluńskiego  

- dot. zawarcia przez II Liceum Ogólnokształcące im. Janusza Korczaka  

w Wieluniu kolejnej umowy użyczenia części nieruchomości o łącznej 

powierzchni 36,20 m2 z dotychczasowym biorącym w użyczenie Zarządem 

Oddziału Powiatowego Związku Nauczycielstwa Polskiego w Wieluniu  

z przeznaczeniem na działalność statutowo-administracyjną, na okres 1 roku. 

13. a) Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody 

na oddanie nieruchomości w użyczenie - dot. oddania w bezpłatne użyczenie 

Fundacji na Rzecz Rozwoju Powiatu Wieluńskiego pomieszczenia 

gospodarczego nr 22 o pow. 12,15 m2 mieszczącego się w piwnicy budynku 

biurowo-usługowego przy ul. Śląskiej 23a z przeznaczeniem na magazyn 

sprzętu rehabilitacyjnego i urządzeń pomocniczych, na okres 5 lat. 

b) Rozpatrzenie wniosku Prezesa Zarządu Fundacji Na Rzecz Rozwoju 

Powiatu Wieluńskiego w sprawie wyrażenia zgody na montaż instalacji 

wentylacji w postaci rury PCV o średnicy 160 mm w przedmiotowym 

pomieszczeniu. 

14. Przyjęcie porozumienia w sprawie ustanowienia służebności przejazdu  

i przechodu na nieruchomości oznaczonej nr ewid. działki 30/1, położonej  

w obrębie 13 miasta Wieluń, stanowiącej własność Powiatu Wieluńskiego. 

15. Zawarcie aneksu do umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej położonej  

w obrębie Jasna Góra, gm. Mokrsko oznaczonej w ewidencji gruntów jako 

działki nr: 132/1, 132/2, 132/3, 132/4, 132/5, 132/6, 132/7, 132/8, 132/9, 

132/10 o łącznej powierzchni 2,1301 ha w związku ze sprzedażą działki  

nr 132/6 o pow. 0,1500 ha na rzecz osoby fizycznej. 
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16. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie umowy najmu części nieruchomości Powiatu Wieluńskiego  

– dot. zawarcia przez Zespół Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu  

z dotychczasowym najemcą - firmą SPECTRUM kolejnej umowy najmu części 

nieruchomości o łącznej pow. 2 m2 z przeznaczeniem na instalację dwóch 

automatycznych dystrybutorów w celu prowadzenia sprzedaży napojów, 

batonów i przekąsek, na okres 1 roku. 

17. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie umowy najmu części nieruchomości Powiatu Wieluńskiego  

- dot. zawarcia przez Zespół Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu  

z dotychczasowym najemcą firmą Z.P.H.U. WIKTOR kolejnej umowy najmu 

części nieruchomości o łącznej powierzchni 1m2 z przeznaczeniem  

na instalację jednego automatu służącego do sprzedaży artykułów 

spożywczych, na okres 1 roku. 

18. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu, p.o. Dyrektora Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja 

Kopernika w Wieluniu oraz dyrektora I Liceum Ogólnokształcącego  

im. Tadeusza Kościuszki w Wieluniu o wyrażenie zgody na złożenie przez 

Powiat Wieluński do Urzędu Marszałkowskiego Województwa Łódzkiego 

wniosku o przyznanie pomocy finansowej w formie dotacji celowej  

na dofinansowanie zadań w zakresie rozwoju infrastruktury sportowej  

i rekreacyjnej w ramach programu „Infrastruktura sportowa plus” oraz 

zabezpieczenie środków w budżecie powiatu wieluńskiego w 2022 r. 

19. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia 

zawodów, w których kształci Technikum wchodzące w skład Zespołu Szkół  

nr 3 im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu. 

20. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia 

zawodów, w których kształci Branżowa Szkoła I stopnia wchodząca w skład 

Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu. 

21. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia planu 

dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych  

w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Wieluński 

na 2022 rok. 
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22. Przyjęcie informacji o planowanych kierunkach kształcenia w klasach 

pierwszych szkół ponadpodstawowych prowadzonych przez Powiat Wieluński 

w roku szkolnym 2022/2023 oraz procedurach naboru. 

23. Podjęcie decyzji w sprawie organizacji obchodów świąt i uroczystości  

oraz wniosków jednostek organizacyjnych Powiatu Wieluńskiego i instytucji 

dotyczących współorganizacji wydarzeń o charakterze kulturalnym, 

oświatowym i sportowym. 

24. Rozpatrzenie wniosku Wójta Gminy Konopnica w sprawie ujęcia w budżecie 

Powiatu Wieluńskiego na rok 2022 zadania dotyczącego sporządzenia 

dokumentacji technicznej przebudowy drogi powiatowej Nr 2312E Konopnica-

Wrońsko wraz z budową chodników i kanalizacji deszczowej przez 

miejscowość Wrońsko. 

25. Rozpatrzenie wniosku Wójta Gminy Pątnów w sprawie przygotowania 

dokumentacji projektowej na przebudowę drogi powiatowej Nr 4519E  

w miejscowości Kamionka (odcinek od strażnicy OSP do granicy gminy 

Pątnów z gminą Wieluń). 

26. Rozpatrzenie wniosku Sołectwa Starzenice dotyczącego budowy chodnika  

w ciągu drogi powiatowej Nr 4545E odc. Starzenice-Masłowice. 

27. Akceptacja złożenia wniosku do Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych  

na zadanie „Remont drogi powiatowej Nr 4502E odcinek Wiktorów-Naramice”. 

28. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia planu 

pracy Zarządu Powiatu w Wieluniu na 2022 r. 

29. Zapoznanie z odpowiedzią na wniosek członka Zarządu Powiatu w Wieluniu 

Pana Henryka Wojcieszaka, złożony na CXXVI posiedzeniu w dniu 

30.12.2021 r. w sprawie zobligowania naczelników wydziałów/kierownika 

oddziału Starostwa Powiatowego w Wieluniu, osoby przygotowujące materiały 

do ich przekazywania do Biura Rady i Zarządu na 4 dni przed planowanym 

posiedzeniem Zarządu Powiatu w Wieluniu, dopuszczając jednocześnie 

możliwość skrócenia terminu w wyjątkowych przypadkach. 

30. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

31. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przekazania 

upoważnień kierownikom powiatowych jednostek budżetowych. 
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32. Sprawy bieżące. 

33. Wolne wnioski. 

34. Zamknięcie CXXIX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pkt 4 

Przyjęcie protokołu z CXXV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są uwagi 

do treści protokołu. Nikt nie zgłosił uwag. Udzielił głosu panu Wojcieszakowi. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że w protokole jest 

zapisane, że miały być przesłane odpowiedzi z Głównego Inspektoratu Ochrony 

Środowiska Departamentu Monitoringu Środowiska Regionalnego w Łodzi  

m.in. na pytania pana Jurdzińskiego odnośnie wód głębinowych. Zapytał, czy takie 

odpowiedzi wpłynęły. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że na ten moment nie wpłynęła informacja, ale jeśli tylko wpłynie to będzie 

skierowana na Zarząd.  

 

 

Do zdalnego posiedzenia Zarządu Powiatu dołączył Pan Krzysztof Dziuba  

– wicestarosta wieluński. Zarząd Powiatu obraduje w pełnym 5 osobowym składzie.  

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał kto jest „za” 

przyjęciem protokołu nr 125 z CXXV posiedzenia Zarządu Powiatu. 

 

  

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął protokół 

nr 125/21 z CXXV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu (głosowało 5 członków 

Zarządu).  
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Pkt 5 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zawarcia aneksu nr 1  

do porozumienia z Gminą Konopnica w celu realizacji przez powiat zadania 

zleconego z zakresu administracji rządowej polegającego na udzielaniu 

nieodpłatnej pomocy prawnej. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią 

kierownik. Zapytał czy są pytania. Udzielił głosu panu Wojcieszakowi. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odnośnie punktu 5 i 6 porządku 

obrad powiedział, że chodzi tylko o zmianę godzin przyjęć, dlatego należy pamiętać, 

aby wprowadzić tę zmianę na BIP (Biuletyn Informacji Publicznej).  

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych odpowiedziała, że będzie to wprowadzone, jak również w liście 

jednostek nieodpłatnego poradnictwa prawnego.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są jeszcze pytania. Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie „za” podjęciem 

uchwały.   

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 773/22 w sprawie zawarcia aneksu nr 1 do porozumienia z Gminą Konopnica  

w celu realizacji przez powiat zadania zleconego z zakresu administracji rządowej 

polegającego na udzielaniu nieodpłatnej pomocy prawnej (głosowało 5 członków 

Zarządu). 

Uchwała Nr 773/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 6  

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zawarcia aneksu nr 2  

do porozumienia z Gminą Wierzchlas w celu realizacji przez powiat zadania 

zleconego z zakresu administracji rządowej polegającego na udzielaniu 

nieodpłatnej pomocy prawnej. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie „za” podjęciem uchwały.   

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 774/22 w sprawie zawarcia aneksu nr 2 do porozumienia z Gminą Wierzchlas  

w celu realizacji przez powiat zadania zleconego z zakresu administracji rządowej 

polegającego na udzielaniu nieodpłatnej pomocy prawnej (głosowało 5 członków 

Zarządu).           

 Uchwała Nr 774/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 7 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania zespołu  

do spraw opracowania Powiatowej Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych na lata 2022-2030.  

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią 

dyrektor Beatę Korczewską, której udzielił głosu. Dodał, że jest to obowiązek 

wynikający z ustawy.  

Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu omówiła, czym 

zajmuje się zespół do spraw opracowania Powiatowej Strategii Rozwiązywania 

Problemów Społecznych na lata 2022-2030, jak również omówiła czym jest 

dokument, zwany Powiatową Strategią Rozwiązywania Problemów Społecznych. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy Zarząd 

zapozna się później z opracowaną przez zespół Strategią.  

 Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu odpowiedziała,  

że jak zespół opracuje Strategię to zostanie przedstawiona Zarządowi i Radzie 

Powiatu, która przyjmuje później tę Strategię do realizacji.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Udzielił głosu panu Wojcieszakowi. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy ten okres jest 

ustawowo określony, bo poprzedni był na 8-9 lat. Czy sami określamy ten okres? 

Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu wyjaśniła, że okres  

nie jest ustawowo określony. Wynika z dokumentów krajowych dotyczących 

rozwiązywania problemów społecznych, które są w chwili obecnej ustalone do roku 

2030, w związku z tym nasz dokument też tak wygląda. Zaznaczyła, że ten dokument 

można aktualizować, jeśli coś się zmieni w międzyczasie.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu z uwagi na brak 

dalszych pytań, zarządził głosowanie „za” podjęciem uchwały.  

 

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 775/22 w sprawie powołania zespołu do spraw opracowania Powiatowej Strategii 

Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 2022-2030 (głosowało 5 członków 

Zarządu).           

 Uchwała Nr 775/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 8 

Zapoznanie z projektem ustawy o modernizacji i poprawie efektywności 

szpitalnictwa i zatwierdzenie ewentualnych uwag. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał,  

że wczoraj otrzymał na skrzynkę pocztową uwagi dyrekcji szpitala. Zapytał pana 

dyrektora, czy to są tylko te uwagi, które są wyeksponowane w emailu, czy pan 

dyrektor ma inne.  

Pan Marek Augustyn – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedział,  

że pamiętając o tym, że ciągle mamy do czynienia z projektem ustawy to, co w tym 
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projekcie udało się tak jakby dobrze przeanalizować, to przede wszystkim kryterium 

oceny na podstawie, której szpital będzie zaszeregowany do odpowiedniej kategorii. 

Podkreślił, że w ich opinii niezbyt fortunnym jest przeliczenie za ostatni okres 

jednego roku, który nie musi być miarodajny do takiego autentycznego obrazu 

rozwojowego szpitala, bo na nawet gdybyśmy wzięli ostatnie 2 lata pod uwagę,  

to mamy do czynienia z nienormalnym okresem covidowym, zabieraniem, 

utworzeniem oddziału, co w poważny sposób zakłóciło taki prawdziwy obraz szpitala. 

Dlatego zasugerowali, żeby ocenić to w dłuższej perspektywie np. 3 lat. Gdybyśmy 

przyjęli taki klucz to możemy powiedzieć, że od właściwie 2017 r. spełniamy wszelkie 

kryteria, które kategoryzują szpital, czy umieszczają w kategorii B. Byłoby to dla nas 

dosyć bezpieczne i pozwoliłoby stanowić o rozwoju, ale tak jak my byśmy sobie  

to wyobrażali. Natomiast, gdybyśmy tego kryterium nie uwzględnili istnieje 

niebezpieczeństwo, że będziemy w kategorii C i wtedy jest możliwość przyznania  

tzw. nadzoru, który miałby już wpływ na kształt rozwojowy naszego szpitala  

i niekoniecznie wpisywałby się w to, co np. byłoby polityką zdrowotną powiatu.   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że warto 

byłoby nasze postulaty uwzględnić, bo tak jak pan dyrektor powiedział w kategorii C 

mielibyśmy, tzw. zarządcę, którego powołuje prezes agencji, czy tak?   

Pan Marek Augustyn – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu wyjaśnił, że Agencja 

Rozwoju Szpitali. Podkreślił, że to by uniemożliwiło rozwój naszego szpitala tak jak 

my byśmy sobie to wyobrażali, jeśli chodzi np. o rodzaj oddziałów itd. Gdyby taki 

nadzorca stwierdził, że dany oddział się powiedzmy nie domyka finansowo, wtedy 

mógłby administracyjną decyzją zamknąć oddział, co niekoniecznie jest też  

w naszym interesie. Dodał, że jest scenariusz bardzo negatywny. Myśli, że oni nie 

mają aż tylu specjalistów, praktyków w tej dziedzinie, aby tak chętnie nam tych 

nadzorców dawali. Natomiast to jest scenariusz jego zdaniem negatywny,  

a pozytywny jest taki, że będziemy w kategorii B i tutaj wszelkie wskaźniki 

szczególnie, jeśli chodzi o wskaźnik zobowiązań wymagalnych do przychodu ogółem 

obliczany z dokładnością jednego miejsca po przecinku według wzoru. Dodał,  

że myśl, że spełniamy spokojnie parametr, który umieszczałby nas w kategorii B. 

Podkreślił, że myśli, że tam nie będzie większych niespodzianek, musimy tylko tego 

pilnować.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dopowiedział,  

że należy pilnować tego wskaźnika. 
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Pan Marek Augustyn – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu zaznaczył,  

że najważniejszy jest dla nas wskaźnik dotyczący zarządzania płynnością i obrotem 

zobowiązaniami, tzw. działalności operacyjnej i tego należy najbardziej pilnować.   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył dyskusję. 

Udzielił głosu panu wicestaroście.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że ma jedną 

uwagę. Analizował projekt ustawy bardziej z perspektywy podmiotu tworzącego  

niż szpitala. Agencja będzie miała taki organ jak Rada i w tej Radzie będzie  

2 członków powołanych przez stronę samorządową, czyli komisję wspólną rządu  

i samorządu, i powinien być reprezentowany samorząd wojewódzki i samorząd 

powiatowy, ale później jest art. 98, który mówi o tym, że członkowie Rady nie mogą 

być pracownikami lub członkami organów podmiotów tworzących, wiec jeśli będą tam 

przedstawiciele samorządów, to będą to przedstawiciele samorządów, które nie 

prowadzą szpitali. Zaproponował zgłoszenie uwagi, aby wykreślić w art. 98 ust. 1 pkt 

3) „być pracownikami lub członkami organów podmiotów tworzących, z wyjątkiem 

pracownik urzędów obsługujących ministrów będących podmiotami tworzącymi”.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że być 

może wykreślić albo wpisać, żeby to byli przedstawiciele podmiotów tworzących.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że jeśli  

to wykreślimy to będą mogli być.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że jest  

to słuszna uwaga pana wicestarosty, co uzasadnił. Poprosił pana dyrektora,  

aby tę uwagę dopisać do uwag szpitala, ponieważ 31.01. mija termin. 

Pan Marek Augustyn – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedział,  

że zanotował i dzisiaj będzie to naniesione.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zaproponował, aby wysłać  

tę uwagę, jako uwagę Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zgodził się. Zapytał, 

czy szpital też musi wydać swoją opinię, zgłosić uwagi. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że nikt  

nie musi, każdy może. 

Pan Marek Augustyn – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu dodał, że to nie jest 

obowiązkowe. To są nasze uwagi. Przekazał, że na spotkaniu Ogólnopolskiego 

Związku Pracodawców Szpitali Powiatowych też taką uwagę może nanieść.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaznaczył, że trzeba 

to wysyłać i dopisać ten punkt z pozycji Zarządu oraz zebrać uwagi ze szpitala  

i wysłać tę bardzo słuszną uwagę, która jest zgłoszona przez pana wicestarostę. 

Następnie zapytał, kto jest „za” zgłoszeniem tej uwagi.  

 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu podjął decyzję o zgłoszeniu następujących uwag  

do projektu ustawy o modernizacji i poprawie efektywności szpitalnictwa: 

- jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) wykreślić w art. 98 ust. 1 pkt. 3) „być 

pracownikami lub członkami organów podmiotów tworzących, z wyjątkiem pracownik 

urzędów obsługujących ministrów będących podmiotami tworzącymi” (uwaga 

zgłoszona przez Wicestarostę Wieluńskiego) (głosowało 5 członków Zarządu). 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

Wojcieszakowi. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zgłosił uwagę dotyczącą samych 

kryteriów na Prezesa Agencji. Podkreślił, że porównał sobie z  kryteriami na Prezesa 

Narodowego Funduszu Zdrowia (NFZ) i tutaj nie mamy zaznaczonego, że ma być 

obywatelem polskim. Być może to nie ma znaczenia, ale nie ma tego w ustawie. 

Poza tym doświadczenie zawodowe musi mieć mniejsze niż Prezes NFZ i jest jeden 

punkt 4, tj. w art. 92 ust. 1 pkt 4) „jest nieskazitelnego charakteru i swym 

dotychczasowym zachowaniem daje rękojmię prawidłowego wykonywania 

powierzonych obowiązków. Jego zdaniem jest to kryterium bardzo nieostre  

i w prawie nie powinno się zamieszczać takich rzeczy, bo kto ma to kryterium 

weryfikować. Zaznaczył, że byłby za usunięciem takiego punktu, bo w innych 

ustawach czegoś takiego nie widział. Przyznał, że nie oglądał jeszcze ustawy o NIK-

u. Powiedział, że nie wie, ale może dodać, że powinien być obywatelem polskim.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że musi 

być chyba obywatelem Unii Europejskiej jak czytał.  
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Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odpowiedział, że ma posiadać 

wykształcenie albo polskie, albo równorzędne w Unii Europejskiej, natomiast  

o obywatelstwie tam nic nie ma, stąd zgłasza ww. uwagi.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest  

„za” uwagami pana Wojcieszaka. Poprosił, aby pani kierownik ujęła te uwagi  

i przygotowała do podpisu, jako decyzję Zarządu. Zamknął punkt 7.  

 

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu podjął decyzję o zgłoszeniu następujących uwag  

do projektu ustawy o modernizacji i poprawie efektywności szpitalnictwa: 

- jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) wykreślić w art. 92 ust. 1 pkt. 4) „jest 

nieskazitelnego charakteru i swym dotychczasowym zachowaniem daje rękojmię 

prawidłowego wykonywania powierzonych obowiązków” oraz dodać w art. 92 ust. 1 

pkt „posiada obywatelstwo polskie” (uwagi zgłoszone przez Pana Henryka 

Wojcieszaka – członka Zarządu). W związku z powyższym należy przygotować 

pismo w przedmiotowej sprawie, uwzględniające uwagi Zarządu Powiatu wraz  

z uwagami SP ZOZ w Wieluniu (głosowało 5 członków Zarządu).    

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił, aby pan 

dyrektor był obecny przy sprawozdaniu starosty na sesji.  

 

 

 

    Pkt 9 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie umowy najmu nieruchomości Powiatu Wieluńskiego - dot. 

zawarcia przez Dom Pomocy Społecznej w Skrzynnie z dotychczasowym 

najemcą: Zakładem Produkcyjno-Handlowo-Usługowym „WIKTOR” kolejnej 

umowy najmu 1 m2 powierzchni w celu umieszczenia na niej automatu 

vendingowego. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią 

dyrektor, której udzielił głosu. Zaznaczył, że jest to kolejna umowa z tym samym 

najemcą.  

Pani Emilia Łaniewska – dyrektor DPS w Skrzynnie omówiła przedmiotową 

sprawę.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył dyskusję. 

Udzielił głosu panu Wojcieszakowi. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu nawiązał do punktu 9, gdzie jest 

umowa dotycząca wynajmu w Skrzynnie, później jest puntu 16, 17 takie same punkty 

w ZS nr 3, przy czym w obydwu przypadkach jest ten sam podmiot Z.P.H.U 

WIKTOR. Zgłosił uwagę do punktu dotyczącego Skrzynna, do samego projektu 

uchwały Zarządu Powiatu. W tytule projektu uchwały powinno być jego zdaniem 

„zawarcia umowy najmu części nieruchomości”, bo nie wynajmujemy całej 

nieruchomości w Skrzynnie tylko część. Poza tym w punkcie 9, a następnie  

w punkcie 16 i 17 są te same umowy najmu części nieruchomości i są niedokładnie 

te same podstawy prawne, więc w naszym projekcie uchwały sugerowałby, aby nie 

był wstawiony art. 11 ust. 1, bo to dotyczy tylko tego, co można z nieruchomością 

zrobić, a powinien by tak jak w innych uchwałach art. 43 ust. 2 pkt 3, który mówi  

o tym, co jest jeżeli umowa jest przedłużona dłużej niż po 3 latach. Chodzi,  

o to, aby były te same podstawy prawne w umowach. W uzasadnieniu art. 13 ust. 1 

tej ustawy o nieruchomości mówi o tym, co powiat może z tą nieruchomością zrobić. 

Dodał, że rozumie, bo tu dwóch prawników oceniało materiał, ale jego zdaniem  

to są te same sprawy, dlatego uzasadnienie i podstawa prawna powinna być taka 

sama w obu punktach. Dodał, że nie są to uwagi do pani dyrektor tylko do projektu 

uchwały i uzasadnienia. Powtórzył swoje uwagi.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że w związku z uwagą pana Wojcieszaka i ze względu na to, że za chwilę odbędzie 

się sesja przekazuje to do sprawdzenia prawnikom oraz wydziałowi merytorycznemu. 

Podkreślił, że materiał przygotowywał Oddział Zdrowia i Spraw Społecznych  

w związku brakami kadrowymi związanymi z pandemią, ale być może jest zasadne  

to, o czym mówi pan Wojcieszak, że podali w wydziale nieruchomości inną podstawę 

pani kierownik i dlatego to wpisała, a nie tę co potrzeba, ale to jest do sprawdzenia, 
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dodając, że wydział geodezji się tym zajmie. Ogłosił przerwę w obradach Zarządu  

do czasu zakończenia sesji Rady Powiatu w Wieluniu.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu ogłosił przerwę  

w obradach Zarządu Powiatu w Wieluniu do czasu zakończenia sesji Rady Powiatu 

w Wieluniu. 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński wznowił obrady Zarządu 

Powiatu w Wieluniu po przerwie. Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 4 

osobowym. Nieobecny Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu.  

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński poprosił pana naczelnika  

o wyjaśnienie i sprostowanie.  

Pan Waldemar Pęcherz – naczelnik Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedział, że jeśli chodzi o uwagę  

to zostało to poprawione przez panią kierownik i jest art. 13 ust. 1 i art. 43 ust. 2.  

Dodał, że będzie to poprawna podstawa prawna tej uchwały.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy są pytania. 

Udzielił głosu panu Wojcieszakowi. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, aby w projekcie 

umowy przed paragrafem 5, jeśli można to poprawić tytuł, ponieważ jest dosyć 

dziwacznie napisane „Czas trwania umowy i sobie prawo wypowiedzenie”. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy pani dyrektor 

wie o co chodzi. Pani Emila Łaniewska – dyrektor DPS w Skrzynnie utraciła 

połączenie z Zarządem. Poinformował, że w rozmowie telefonicznej pani dyrektor 

przekazała, że ma awarię prądu, ale uwaga zostanie jej przekazana.  
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      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 776/22 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu części 

nieruchomości Powiatu Wieluńskiego (głosowało 4 członków Zarządu) (nieobecny 

Pan Marek Kieler). 

Uchwała Nr 776/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

    Pkt 10 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie umowy o dostępie do nieruchomości Powiatu Wieluńskiego  

- dot. zawarcia na okres 3 lat przez Dom Pomocy Społecznej w Skrzynnie 

kolejnej umowy z Margonet S.C. Przemysław Parzyjagła i Marcin Janik  

z/s w Pątnowie, której przedmiotem będzie dostęp do nieruchomości w celu 

zapewnienia telekomunikacji na dachu budynku zlokalizowanym  

na nieruchomości oznaczonej nr ewid. działki 1470, położonej w obrębie 

Skrzynno, gmina Ostrówek.  

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu panu 

naczelnikowi Pęcherzowi.  

Pan Waldemar Pęcherz – naczelnik Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami omówił przedmiotową sprawę.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński otworzył dyskusję. Udzielił 

głosu panu Jurdzińskiemu. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, aby poczekać  

na panią dyrektor, żeby udzieliła więcej informacji.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński przekazał, że w rozmowie 

pani dyrektor Łaniewska poinformowała, że nadal ma problemy z prądem,  

ale spróbuje się połączyć przez telefon. Powiedział, że może pan naczelnik będzie 

umiał odpowiedzieć na pytanie. Zauważył, że pani dyrektor właśnie się połączyła.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że 150 zł DPS płaci  

za Internet i 150 zł płaci firma Margonet za wynajęcie - nie wie, czy to jest na dachu, 

czy gdzieś na wysokości. Zapytał, czy to zawsze była taka kwota, ponieważ  

to wychodzi na zero.  
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Pani Emilia Łaniewska – dyrektor DPS w Skrzynnie wyjaśniła, że to jest  

na zasadzie rekompensaty wzajemnych należności i zobowiązań. W zamian  

za udostępnienie części dachu w tym sensie, że na kominie jest maszt, do masztu 

jest przymocowana antena i do tego osprzęt elektryczny. DPS zapewnia dostęp  

do tego, że w razie awarii firma może skorzystać z wejścia na dach i dotrzeć  

do swojego osprzętu.   

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy firma Margonet  

ma swój podlicznik.  

Pani Emilia Łaniewska – dyrektor DPS w Skrzynnie odpowiedziała, że nie, 

korzysta z energii DPS-u. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że w takim razie  

to nie jest nawet na zero, tylko to jest niekorzystne dla DPS-u.  

Pani Emilia Łaniewska – dyrektor DPS w Skrzynnie przekazała, że na tej 

zasadzie działali do tej pory. Teraz są przed zawarciem kolejnej umowy i zakres, 

który zwiększają w ramach tych samych sum, które podała w piśmie to jakby 

alternatywnie będzie działał dotychczasowy Internet radiowy, a głównym źródłem 

będzie Internet światłowodowy o przepuście 300mb/s.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy już działa ten 

światłowód, czy już jest podłączony.  

Pani Emilia Łaniewska – dyrektor DPS w Skrzynnie poinformowała, że są 

umówieni na przyszły tydzień z tego względu, że spółka Margonet nie ma swojej sieci 

i poddzierżawia od sieci Nexera.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że ma odczucie,  

że jakby za darmo użyczamy to miejsce. Według niego powinna być jakaś większa 

kwota za wynajęcie dodając, że to jest jego osobiste odczucie i nie wie,  

co na to pozostali.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński poprosił pana naczelnika 

Pęcherza o wypowiedzenie się.  

Pan Waldemar Pęcherz – naczelnik Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedział, że w art. 7 pkt 2 jest 

napisane, że rozliczenia wzajemne mogą odbywać się na zasadzie kompensaty 

wzajemności należności zobowiązań na podstawie comiesięcznych wystawianych 

faktur i tu można byłoby za prąd wystawić na podstawie tego zapisu, bo to co tam 
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jest napisane 150 zł to jest za udostępnienie możliwości montażu, natomiast koszty 

można byłoby wliczyć.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy to jest do wyliczenia, 

czy trzeba byłoby założyć jakiś podlicznik. 

Pan Waldemar Pęcherz – naczelnik Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami jeśli chodzi o prąd to można się umówić 

ile to ma wynosić, nie musi być podlicznik.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu panu Dybce.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu poinformował, że takie urządzenie  

tj. antenę ma u siebie. Taka antena jest zasilana zasilaczem antenowym zwykłym  

do gniazdka, czyli nie wie jaki byłby koszt tej energii miesięcznie, a rocznie  

to jest bardzo małe zużycie prądu, powiedziałby, że nawet minimalne, więc jeśli to tak 

samo funkcjonuje jak u niego, to jest rząd 1 zł-2 zł miesięcznie takie jest zużycie,  

więc nie wie, czy warto „kopie kruszyć”, jeśli to jest antena przesyłowa, odbiorcza.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu odpowiedział, że też nie wie, 

dlatego pyta. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu panu 

skarbnikowi. W związku ze słabą słyszalnością pana skarbnika poprosił o zabranie 

głosu panią dyrektor.  

Pani Emilia Łaniewska – dyrektor DPS w Skrzynnie przekazała,  

że rozmawiała z firmą Margonet na temat kwoty i jedyne ustępstwo jakie zrobili  

to przyłączenie dodatkowego pasma światłowodu i nie można było negocjować 

wyższej stawki, żeby uzyskać z tytułu czynszu dzierżawnego z tego względu,  

że panowie oświadczyli, że im się to nie będzie opłacało, dlatego takie warunki 

zostały przedstawione.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu panu 

skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał pana Dybkę  

czy to 150 zł ze względu na jego doświadczenie to jest dużo, czy mało. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu na swoim przykładzie odpowiedział,  

że nie ma rekompensaty tylko ma udostępniony dla siebie i dla swojego 

gospodarstwa Internet i poprosił o jak najlepszą jakość Internetu radiowego dla 

niego, bo nie ma możliwości podłączenia linii, więc dali mu największą prędkość 

radiową. Przekazał, że to się odbywa na takiej zasadzie, że oni nic mu nie dają  



 

 

25 

  

i on też nic im nie daje, tylko ten prąd, ale to jest zwykły zasilacz podłączony  

do anteny. Dodał, że nie wie jaki koszt byłby miesięczny teraz poboru prądu czy 2 zł, 

czy 5 zł, bo trudno to oszacować, ale to jest bardzo minimalny koszt. Jeżeli dla 

mieszkańców DPS-u za to daliby w zamian dobrą jakość Internetu, żeby służyła 

mieszkańcom, więc to byłaby wartość dodana dla mieszkańców i dla nas, niż koszt 

za ten prąd.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy są pytania.  

Czy ktoś ma jakąś propozycję. Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie  

„za” podjęciem uchwały.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 777/22 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o dostępie  

do nieruchomości Powiatu Wieluńskiego (głosowało 4 członków Zarządu) (nieobecny 

Pan Marek Kieler). 

Uchwała Nr 777/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

    Pkt 11  

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie umowy najmu części nieruchomości Powiatu Wieluńskiego  

– dot. zawarcia przez II Liceum Ogólnokształcące im. Janusza Korczaka  

w Wieluniu z dotychczasowym najemcą MM Service Monitoring Sp. z o.o.  

z/s w Kruszowie kolejnej umowy najmu części nieruchomości o łącznej 

powierzchni 26,90 m2 z przeznaczeniem na lokal dla grupy patrolowej, na okres 

1 roku.   

 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powitał panią dyrektor 

Renatę Tatarę, której udzielił głosu.  

Pani Renata Tatara – dyrektor II LO im. J. Korczaka w Wieluniu poprosiła  

o zadawanie ewentualnych pytań. Krótko omówiła przedmiotową sprawę.  
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy pan naczelnik 

coś chce dodać w tej sprawie. 

Pan Waldemar Pęcherz – naczelnik Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami wyjaśnił, że to jest dość dobra cena  

za m2, prawie 26 zł, więc to nie jest mało.   

Pani Renata Tatara – dyrektor II LO im. J. Korczaka w Wieluniu dodała,  

że ta firma funkcjonuje w II LO i czują się bezpiecznie, ponieważ w sobotę-niedzielę 

jest tak jakby ochraniali ich szkołę, przynajmniej tak to wygląda z zewnątrz. 

Powiedziała, że nie chciałaby się z tej umowy wycofywać, ponadto doglądają boisko, 

więc są w dobrej współpracy na chwilę obecną z tą firmą.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu panu 

skarbnikowi. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odniósł się do  § 4 dotyczącego 

czynszu, ponieważ nie widzi zapisu dotyczącego możliwości w przyszłym roku 

zwiększenia tego czynszu o wskaźnik cen towarów i usług. Zaznaczy, że jest  

to konieczny zapis. Zapytał, na jaki czas jest umowa. 

Pani Renata Tatara – dyrektor II LO im. J. Korczaka w Wieluniu 

odpowiedziała, że na okres 1 roku. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu przeprosił mówiąc, że nie jest 

to potrzebne. Powiedział, że myślał, że umowa jest na 3 lata.   

Pani Renata Tatara – dyrektor II LO im. J. Korczaka w Wieluniu 

dopowiedziała, że na okres jednego roku, ponieważ nie wiadomo co będzie z cenami 

i wolała się tak zabezpieczyć.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu panu 

Wojcieszakowi. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zauważył, że w jednym  

z punktów było sprecyzowane, że firma udziela częściowej ochrony budynku szkoły  

w formie dozoru fizycznego. Zapytał, czy to jest tego typu dozór, że są po prostu,  

czy gdzieś sprawdzają, czy robią jakiś obchód. Zapytał, jak to wygląda. 

Pani Renata Tatara – dyrektor II LO im. J. Korczaka w Wieluniu 

odpowiedziała, że m.in. mają na myśli boisko i tak rzeczywiście się dzieje. Dodała,  

że boisko jest ogólnodostępne, akurat zimą jest większy spokój, ale normalnie 

generalnie młodzież z miasta, uczniowie praktycznie cały rok poza miesiącami 
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zimnymi tam są, mają nawet zgłoszenia na Policję, także naprawdę jest problem, 

jeśli chodzi o utrzymanie porządku i bezpieczeństwa. Ta firma jest bardzo pomocna.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński z uwagi na brak dalszych 

pytań, zarządził głosowanie „za” podjęciem uchwały.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 778/22 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu części 

nieruchomości Powiatu Wieluńskiego (głosowało 4 członków Zarządu) (nieobecny 

Pan Marek Kieler). 

Uchwała Nr 778/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

    Pkt 12 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie umowy użyczenia części nieruchomości Powiatu Wieluńskiego  

- dot. zawarcia przez II Liceum Ogólnokształcące im. Janusza Korczaka  

w Wieluniu kolejnej umowy użyczenia części nieruchomości o łącznej 

powierzchni 36,20 m2 z dotychczasowym biorącym w użyczenie Zarządem 

Oddziału Powiatowego Związku Nauczycielstwa Polskiego w Wieluniu  

z przeznaczeniem na działalność statutowo-administracyjną, na okres 1 roku.  

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu pani dyrektor 

Tatarze.  

Pani Renata Tatara – dyrektor II LO im. J. Korczaka w Wieluniu omówiła 

przedmiotową sprawę.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński z uwagi na brak pytań, 

zarządził głosowanie „za” podjęciem uchwały.  

 

 

 

 



 

 

28 

  

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 779/22 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy użyczenia części 

nieruchomości Powiatu Wieluńskiego (głosowało 4 członków Zarządu) (nieobecny 

Pan Marek Kieler). 

Uchwała Nr 779/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

    Pkt 13 

      a) Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia 

zgody na oddanie nieruchomości w użyczenie - dot. oddania w bezpłatne 

użyczenie Fundacji na Rzecz Rozwoju Powiatu Wieluńskiego pomieszczenia 

gospodarczego nr 22 o pow. 12,15 m2 mieszczącego się w piwnicy budynku 

biurowo-usługowego przy ul. Śląskiej 23a z przeznaczeniem na magazyn 

sprzętu rehabilitacyjnego i urządzeń pomocniczych, na okres 5 lat. 

      b) Rozpatrzenie wniosku Prezesa Zarządu Fundacji Na Rzecz Rozwoju 

Powiatu Wieluńskiego w sprawie wyrażenia zgody na montaż instalacji 

wentylacji w postaci rury PCV o średnicy 160 mm w przedmiotowym 

pomieszczeniu.  

 

 

 

Ad a) 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński poprosił pana naczelnika 

Pęcherza o omówienie punktu 13 a) i b).  

Pan Waldemar Pęcherz – naczelnik Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami omówił sprawy z punktu 13 a) i b).  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy wiemy, co w tej 

chwili jest w tym miejscu, które chcemy dać Fundacji.  

Pan Waldemar Pęcherz – naczelnik Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami wyjaśnił, że to jest w pomieszczeniu 

piwnicznym.  
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy coś tam jest  

w tej chwili.  

Pan Waldemar Pęcherz – naczelnik Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedział, że nie, to jest tzw. część 

wspólna, która była wyliczona, nieużytkowana dodając, że to będzie wymagało 

zamieszczenia wentylacji, żeby był przepływ powietrza.  

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński zapytał, czy nasze jednostki, 

które tam funkcjonują nie potrzebują tego, bo cały czas się zgłasza,  

że Poradnia Psychologiczno-Pedagogiczna, Powiatowa Biblioteka nie ma miejsca. 

Pan Waldemar Pęcherz - naczelnik Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami wyjaśnił, że nie było zastrzeżeń  

ze strony dyrektorów.  

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński udzielił głosu panu 

Wojcieszakowi.  

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu zapytał, dlaczego umowa 

użyczenia jest aż tak wielostronna, ponieważ tam jest PCPR i Poradnia, i tak jak  

w poprzednich umowach oni występowali jako strona, to po co jest dodawany 

jeszcze starosta i wicestarosta, i 6 jest egzemplarzy umowy, jak to mogło być 

zawarte przez PCPR i Poradnię. Zaznaczył,  że przy uchwale Zarządu nie ma zgody 

na rurę, ponieważ w punkcie 13 b) jest mowa o zamontowaniu rury, aby ułatwić 

wentylację, a w uchwale Zarządu tego nie ma. Zauważył, że w uzasadnieniu zamiast 

„zarządcą” narzędnik liczby pojedynczej należy poprawić na celownik liczby mnogiej 

„zarządcom”.  

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński poprosił pana naczelnika  

o odpowiedź.  

Pan Waldemar Pęcherz - naczelnik Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami poinformował, że jeśli chodzi o strony 

tej umowy to muszą być takie, ponieważ te pomieszczenia są częścią wspólną przy 

wyliczaniu powierzchni i udziałów dla trwałych zarządców to była cześć wspólna  

i muszą być 3 strony umowy. Odnośnie rury to w uchwałach nie podejmuje się 

technicznych rozwiązań.  

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński zapytał, czy są jeszcze 

jakieś pytania. Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie za podjęciem uchwały  

z poprawką edytorską zgłoszoną przez pana Wojcieszaka.  
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a) Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął 

uchwałę Nr 780/22 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości  

w użyczenie, z poprawką do uzasadnienia, polegającą na poprawieniu w drugim 

akapicie słowa „zarządcą” na słowo „zarządcom” (głosowało 4 członków Zarządu) 

(nieobecny Pan Marek Kieler).         

 Uchwała Nr 780/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Ad b)  

 

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński zapytał, czy są jakieś 

pytania. Udzielił głosu panu Dybce. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, czy wyciąg będzie 

mechaniczny, czy jest dostęp do świeżego powietrza, do ściany zewnętrznej. 

Pan Waldemar Pęcherz - naczelnik Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedział, że tak, to musi być  

w ścianie zrobione. Dodał, że tam nie ma wentylacji.  

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński zaproponował, aby wyrazić 

zgodę na montaż instalacji wentylacji w postaci rury PCV o średnicy  

160 mm w pomieszczeniu, które Zarząd zdecydował się oddać w użyczenie Fundacji 

Na Rzecz Rozwoju Powiatu Wieluńskiego. Zarządził głosowanie.  

 

   

 

b) Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) wyraził zgodę 

na montaż instalacji wentylacji w postaci rury PCV o średnicy 160 mm  

w pomieszczeniu, które Zarząd zdecydował się oddać w użyczenie Fundacji  

Na Rzecz Rozwoju Powiatu Wieluńskiego (głosowało 4 członków Zarządu) 

(nieobecny Pan Marek Kieler). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  
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    Pkt 14  

Przyjęcie porozumienia w sprawie ustanowienia służebności przejazdu  

i przechodu na nieruchomości oznaczonej nr ewid. działki 30/1, położonej  

w obrębie 13 miasta Wieluń, stanowiącej własność Powiatu Wieluńskiego.  

 

 

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński udzielił głosu panu 

naczelnikowi Pęcherzowi. 

Pan Waldemar Pęcherz - naczelnik Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami omówił przedmiotową sprawę.  

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński udzielił głosu panu 

Jurdzińskiemu. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu przypomniał, że kiedyś już Zarząd 

zajmował się tą sprawę i wydaje mu się, że była zgoda na tę służebność, ale skoro  

to nie jest jeszcze notarialnie zatwierdzone. Dodał, że absolutnie jest za tym,  

aby wnioskodawcom pomóc, aby ten wjazd tam był, tutaj nie widzi żadnych 

problemów, ale też dba o dobro powiatu, czy Skarbu Państwa podkreślając,  

że nie wie dokładnie jak to jest z działką nr 30/1. Zapytał, czy dałoby się sprawdzić 

taką rzecz, żeby zrobić podział tej działki nr 30/1 i ewentualnie zaproponować 

wnioskodawcom odsprzedanie można powiedzieć całego trójkąta, ewentualnie jakąś 

zamianę, bo jeżeli damy w służebność to właściwie żadnego pożytku nie ma  

z tej działki. To są metry kwadratowe, które do niczego się nie nadają, układ jest 

nieforemny. Poprosił, aby sprawdzić, czy jest możliwość podziału działki tak,  

aby wyrównać działkę nr 30/1 i albo odsprzedać, albo ewentualnie zamienić  

z działką, która jest w posiadaniu wnioskodawcy. Zaznaczył, że dzisiaj by się jeszcze 

wstrzymał, póki jest taka możliwość i najpierw sprawdził takie rozwiązanie, o którym 

mówił. 

Pan Waldemar Pęcherz - naczelnik Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedział, że jeśli chodzi o tak małe 

powierzchnie jak tutaj jest to prawo dostępu, podziały są możliwe z art. 95 i tam jest 

taki katalog przepisów, które jak gdyby umożliwiają podziały z pominięciem planu,  

z opisów planu zagospodarowania przestrzennego. Powiedział, że to byłoby nawet 

całkiem fajnie rozwiązanie sprzedaż tego, tylko wnioskodawców nie minie temat  

z miastem dostępu do drogi publicznej, bo to nie rozwiąże tego problemu. Gdybyśmy 
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wystąpili do miasta z art. 95 i tam jest zapis na realizację roszczeń i innych ustaw,  

i pod to podciągnąć jak gdyby dostęp do drogi koniecznej, to taki podział byłby 

możliwy bez zgodności z zapisami planu.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że w takim razie 

wstrzymałby się z użyczeniem służebności, bo służebność jest właściwie na wieki  

i jako powiat tracimy. Poprosił o sprawdzenie formalnych możliwości albo podziału  

i zaproponowania sprzedaży tej działki, ewentualnie zamiany, jeśli byłaby taka wola. 

Dodał, że to jest jego wniosek, aby takie rozwiązanie dzisiaj zastosować.  

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński zapytał, czy są jeszcze 

pytania. Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie „za” wnioskiem pana Jurdzińskiego, 

aby zostawić sprawę w toku i „za” przygotowaniem przez Naczelnika Wydziału 

powyższej informacji oraz przedstawienia na jednym z kolejnych posiedzeń Zarządu 

Powiatu w Wieluniu.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) na wniosek 

Pana Jakuba Jurdzińskiego – członka Zarządu Powiatu podjął decyzję  

o pozostawieniu punktu pn. „Przyjęcie porozumienia w sprawie ustanowienia 

służebności przejazdu i przechodu na nieruchomości oznaczonej nr ewid. działki 

30/1, położonej w obrębie 13 miasta Wieluń, stanowiącej własność Powiatu 

Wieluńskiego” jako sprawę w toku, celem sprawdzenia przez Naczelnika Wydziału 

Geodezji, Kartografii, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami formalnych 

możliwości albo podziału działki nr 30/1i zaproponowania jej sprzedaży, albo 

ewentualnie zamiany, zobowiązując Naczelnika Wydziału do przedstawienia 

powyższej informacji na jednym z kolejnych posiedzeń Zarządu Powiatu w Wieluniu 

(głosowało 4 członków Zarządu) (nieobecny Pan Marek Kieler).   

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  
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    Pkt 15 

Zawarcie aneksu do umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej położonej  

w obrębie Jasna Góra, gm. Mokrsko oznaczonej w ewidencji gruntów jako 

działki nr: 132/1, 132/2, 132/3, 132/4, 132/5, 132/6, 132/7, 132/8, 132/9, 132/10  

o łącznej powierzchni 2,1301 ha w związku ze sprzedażą działki nr 132/6 o pow. 

0,1500 ha na rzecz osoby fizycznej. 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński udzielił głosu panu 

naczelnikowi Pęcherzowi.  

Pan Waldemar Pęcherz - naczelnik Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami omówił przedmiotową sprawę.  

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński zapytał, czy są pytania. 

Udzielił głosu panu Wojcieszakowi.  

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu zapytał, czy przy przetargu było 

jakieś postąpienie, czy od razu zostało sprzedane po cenie wywoławczej.  

Pan Waldemar Pęcherz - naczelnik Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedział, że jeśli chodzi o przetargi, 

zbycie nieruchomości Skarbu Państwa, samorządu terytorialnego to obowiązuje 

rozporządzenie w sprawie przetargów i musi być jedno postąpienie. Najmniejsze 

postąpienie jakie może być to 1%, ponieważ była to jedna osoba, komisja wraz  

z tą osobą ustaliła, że postąpienie będzie w wysokości 1% i to było 400 zł więcej  

niż wartość rynkowa nieruchomości.     

 Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński zapytał, czy są jeszcze 

pytania. Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie „za” wyrażeniem zgody  

na  zawarcie aneksu do umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej położonej  

w obrębie Jasna Góra, gm. Mokrsko. 
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       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) wyraził zgodę  

na  zawarcie aneksu do umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej położonej  

w obrębie Jasna Góra, gm. Mokrsko oznaczonej w ewidencji gruntów jako działki  

nr: 132/1, 132/2, 132/3, 132/4, 132/5, 132/6, 132/7, 132/8, 132/9, 132/10 o łącznej 

powierzchni 2,1301 ha w związku ze sprzedażą działki nr 132/6 o pow. 0,1500 ha  

na rzecz osoby fizycznej (głosowało 4 członków Zarządu) (nieobecny Pan Marek 

Kieler).           

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

    Pkt 16  

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie umowy najmu części nieruchomości Powiatu Wieluńskiego  

– dot. zawarcia przez Zespół Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu  

z dotychczasowym najemcą - firmą SPECTRUM kolejnej umowy najmu części 

nieruchomości o łącznej pow. 2 m2 z przeznaczeniem na instalację dwóch 

automatycznych dystrybutorów w celu prowadzenia sprzedaży napojów, 

batonów i przekąsek, na okres 1 roku.  

 

 

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński udzielił głosu panu 

dyrektorowi Mariuszowi Wróblowi.  

Pan Mariusz Wróbel – p.o. dyrektora ZS nr 3 im. M. Kopernika w Wieluniu 

omówił przedmiotową sprawę.  

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński otworzył dyskusję. Udzielił 

głosu panu Wojcieszakowi.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał o automaty,  

a mianowicie czy różnią się w poborze mocy, ponieważ odnośnie firmy WIKTOR 

biorą 200 zł, w tym 145 zł za prąd, a tu jest 100 zł. Czy ten automat jest mniejszy,  

czy to jest pierwszy rok? Z kolei w punkcie 16 odnośnie SPECTRUM jest napisane  

o 400 zł netto, czyli trochę więcej.  

Pan Mariusz Wróbel – p.o. dyrektora ZS nr 3 im. M. Kopernika w Wieluniu 

poinformował, że automaty z firmy SPECTRUM mają większą powierzchnię, mają 
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większy pobór prądu i pobierają więcej wody, ponieważ są przygotowywane również 

napoje w kubkach, stąd ta cena jest wyższa.  

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński z uwagi na brak dalszych 

pytań, zarządził głosowanie „za” podjęciem uchwały.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 781/22 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu części 

nieruchomości Powiatu Wieluńskiego (głosowało 4 członków Zarządu) (nieobecny 

Pan Marek Kieler).         

 Uchwała Nr 781/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

    Pkt 17 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie umowy najmu części nieruchomości Powiatu Wieluńskiego  

- dot. zawarcia przez Zespół Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu  

z dotychczasowym najemcą firmą Z.P.H.U. WIKTOR kolejnej umowy najmu 

części nieruchomości o łącznej powierzchni 1m2 z przeznaczeniem  

na instalację jednego automatu służącego do sprzedaży artykułów 

spożywczych, na okres 1 roku.  

 

 

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński stwierdził, że pan dyrektor 

mówił o co chodzi. Otworzył dyskusję. Udzielił głosu panu Wojcieszakowi.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu ponownie zauważył, że przy 

firmie WIKTOR w DPS w Skrzynnie jest 200 zł za ten automat, a tutaj jest 100 zł. 

Zapytał, czy to jest jakiś inny automat. Czy ten automat jest mniejszy?  

Pan Mariusz Wróbel – p.o. dyrektora ZS nr 3 im. M. Kopernika w Wieluniu 

odpowiedział, że stawka była ustalona w wysokości 100 zł dodając, że nie wie jaki 

automat jest w Skrzynnie - czy taki sam, bo nie był tam i nie widział, dlatego  

nie odpowie na to pytanie. Przekazał, że ten automat jest tylko uzupełniany, jeśli 

chodzi o kanapki dla uczniów, więc nie są żadne napoje przygotowywane, pobór 
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prądu jest mały, więc myśli, że to jest wystarczająca kwota, jeśli chodzi o wynajem. 

Umowa jest na rok czasu, więc po tym okresie można negocjować umowę z tą firmą. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że jego pytanie 

wynika z tego, że akurat w umowie dotyczącej DPS część składowa energii jest 

określna jako 145 zł i dlatego zapytał. Być może są to inne automaty.  

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński z uwagi na brak dalszych 

pytań, zarządził głosowanie „za” podjęciem uchwały.  

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 782/22 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu części 

nieruchomości Powiatu Wieluńskiego (głosowało 4 członków Zarządu) (nieobecny 

Pan Marek Kieler). 

Uchwała Nr 782/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

    Pkt 18  

Rozpatrzenie wniosku Dyrektora II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu, p.o. Dyrektora Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika 

w Wieluniu oraz dyrektora I Liceum Ogólnokształcącego im. Tadeusza 

Kościuszki w Wieluniu o wyrażenie zgody na złożenie przez Powiat Wieluński  

do Urzędu Marszałkowskiego Województwa Łódzkiego wniosku o przyznanie 

pomocy finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie zadań  

w zakresie rozwoju infrastruktury sportowej i rekreacyjnej w ramach programu 

„Infrastruktura sportowa plus” oraz zabezpieczenie środków w budżecie 

powiatu wieluńskiego w 2022 r. 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński poinformował,  

że wystąpienie było wysłane do wszystkich jednostek z propozycją, aby wystartować 

i złożyć wniosek. Wpłynęły 3 propozycje tj. z II LO, ZS nr 3 i I LO. Podziękował 

dyrektorom za przygotowanie propozycji. Przedstawiał swoją propozycję,  

a mianowicie, aby do dofinansowania złożyć wniosek Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja 

Kopernika w Wieluniu w wariancie II (tańszym), gdzie nie ma wymiany nawierzchni 
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tylko cyklinujemy i malujemy to, co jest i to złożyć w ramach „Infrastruktury sportowej 

plus”. Jeśli chodzi o I Liceum Ogólnokształcące im. T. Kościuszki to był wczoraj tam  

z z-cą kierownika PZD panem Bartłomiejem Pankiem oglądać boisko. W zasadzie 

bardzo dużym kosztem w kosztorysie inwestorskim na to zadanie jest zerwanie 

istniejącej nawierzchni asfaltowej. Pan kierownik stwierdził, że są w stanie to zrobić 

pracownikami PZD, skruszyć asfalt i go wywieźć, więc odszedłby tutaj bardzo duży 

koszt. Pewnie udałoby się też zasiać trawę. Patrząc na ten wniosek to jest strefa 

bardziej relaksu, oczywiście ma elementy sportowe jak siłownię napowietrzną,  

ale jest też altanka, o której pan dyrektor myśli słusznie o jakiś zajęciach  

na powietrzu i pomyślał, że ta altanka bardziej pasowałaby do złożenia wniosku  

na „Ekopracownię pod chmurką”, czyli taką instalację jak jest w ZS nr 3. 

Zaproponował, aby swoimi siłami zerwać asfalt, przywieźć ziemię jak będą kopane 

rowy, czy inne prace wykonywane przez PZD, zgodnie z zapewnieniem  

z-cy kierownika PZD, zasiać trawę, na altankę plus ładne otoczenie złożyć wniosek 

do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska na „Ekopracownię pod chmurką”, 

bo taki nabór niedługo będzie, a z nadwyżki zakupić kilka urządzeń siłowni 

napowietrznej. Dodał, że tutaj pan dyrektor tego nie napisał w piśmie, ale rozmawiali  

o tym, że wszystkie zajęcia, które odbywają się poza halą sportową  

są oszczędnością dla naszego budżetu, bo za każde odbyte zajęcia musimy płacić 

gminie Wieluń za wynajem hali.  Odnośnie II LO przekazał, że przeanalizował dość 

szczegółowo kosztorys inwestorski i w porozumieniu z panem starostą i skarbnikiem 

chciałby zaproponować zakup z nadwyżki budżetowej materiałów i poprosić panią 

dyrektor z ZS nr 1 o wywiązanie się z deklaracji z ubiegłego roku, gdzie pani dyrektor 

II LO ustąpiła pierwszeństwa pani dyrektor ZS nr 1 i zadeklarowała, wtedy pomoc  

w wykonaniu prac siłami warsztatów. Zaznaczył, że wykonalibyśmy wtedy zaplecze 

sanitarne i w zasadzie wykonane byłyby w ten sposób wszystkie te 3 inwestycje,  

o które dyrektorzy proszą. Otworzył dyskusję. Udzielił głosu panu Wojcieszakowi.  

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu odnośnie I LO zapytał, kiedy 

bylibyśmy w stanie wykonać te remonty. Czy byłaby to kwestia jeszcze tego roku?  

Nie da się ukryć, że infrastruktura sportowa w I LO jest dosyć uboga ze względu  

na to, że hala nie jest powiatu.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński wyjaśnił, że pan kierownik 

obiecał, że lada moment mogą wejść i zerwać asfalt, pewnie jeszcze w przyszłym 

miesiącu, zaraz na początku, a wnioski na Ekopracownię też są zaraz, ale jak 
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zrobimy nawierzchnię to można by też ten sprzęt zaraz zakupić i byłby jeszcze 

szybciej niż z „Infrastruktury sportowej plus”. Udzielił głosu pani dyrektor Tatarze.  

Pani Renata Tatara – dyrektor II LO im. J. Korczaka w Wieluniu omówiła 

swoje zadanie.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu panu 

dyrektorowi Wiśniewskiemu.  

 

 

Do zdalnego posiedzenia Zarządu Powiatu dołączył Pan Marek Kieler  

– przewodniczący Zarządu Powiatu. Zarząd Powiatu  w Wieluniu obraduje w pełnym 

5 osobowym składzie.  

 

 

Pan Zbigniew Wiśniewski – dyrektor I LO im. T. Kościuszki w Wieluniu 

zaznaczył, że rozwiązanie zaproponowane przez pana wicestarostę jest zasadne,  

co następnie omówił.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu panu 

dyrektorowi Wróblowi.  

Pan Mariusz Wróbel – p.o. dyrektora ZS nr 3 im. M. Kopernika w Wieluniu 

omówił swoje zadanie. Również powiedział, że zaproponowane rozwiązanie jest 

bardzo rozsądne.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zwrócił uwagę  

na stanowisko Sanepidu odnośnie sali w ZS nr 3.  

Pan Mariusz Wróbel – p.o. dyrektora ZS nr 3 im. M. Kopernika w Wieluniu 

potwierdził. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zaznaczył, że szukał 

rozwiązania, które byłoby w stanie zrealizować wszystkie trzy potrzeby i myśli,  

że udało się takie rozwiązanie znaleźć. Ponieważ są połączeni inni Państwo 

dyrektorzy poinformował, że planują złożyć wniosek do Polskiego Ładu inwestycje 

strategiczne na 2,5 mln zł na potrzeby remontowe szkół. Zaznaczył,  

że nie cieszyłby się jeszcze teraz i nie wydawałby tych pieniędzy, ale jeśli  

je dostaniemy to wyjdzie po około 300 tys. zł na każdą szkołę z przeznaczeniem  

na remont, ale jest to jeden z wniosków, więc nie wiadomo czy go dostaniemy,  
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ale Zarząd pracuje nad tym, aby taki wniosek złożyć. Wracając do tematu zapytał,  

czy są jeszcze pytania. Udzielił głosu panu Dybce.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że jego zdaniem  

to rozwiązanie jest w stanie zadowolić 3 szkoły, a nie jedną. Nie zostawiamy żadnej 

szkoły z niczym tylko proponuje się inną formę wykonania tych zadań. Zaznaczył,  

że te zadania nie ulegają nawet zmianie tylko zostaną wykonane w innej formie, 

bodajże w I LO będzie to własnymi środkami za pomocą PZD wykonane, w II LO 

będą to uczniowie z ZS nr 1. Podkreślił, że budżet jest jeden i jego zdaniem jest to 

naprawdę racjonalne i dobre rozwiązanie, na którym każdy skorzysta. Dodał, że być 

może się okaże, że niektórzy będą mieli szybciej zrobione niż w ZS nr 3, bo w I LO  

i w II LO można działać znacznie szybciej. Poparł stanowisko, które wypracował pan 

wicestarosta podkreślając, że to będzie z korzyścią dla wszystkich stron. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński poprosił, aby pan skarbnik 

odniósł się do propozycji, jeśli chodzi o zabezpieczenie środków, zarówno do 

wniosku ZS nr 3, jak i sfinansowania tego, o czym mówił, z nadwyżki budżetowej.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że wydaje  

mu się, że nie będzie wielkiego problemu, ale rzeczywiście chciałby,  

aby ta inwestycja w II LO odbywał się siłami ZS nr 1 i żeby ZS nr 1 nie wymyślał „cen 

z kosmosu”, ponieważ tutaj mamy doświadczenie z panią dyrektor, jeśli chodzi  

o inwestycję i w tym momencie prosił panią dyrektor o przypomnienie tej inwestycji.  

Pani Renata Tatara – dyrektor II LO im. J. Korczaka w Wieluniu 

przypomniała, że pracowni przyrodniczej w ramach Funduszu Ochrony Środowiska  

i Gospodarki Wodnej.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zaznaczył, że ma nadzieję,  

że teraz będzie to wyglądało i te rozmowy będą inaczej przebiegać.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zwrócił uwagę na obietnicę 

pani dyrektor sprzed roku.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zauważył, że pani dyrektor ZS nr 1 

jest obecna, więc może by się też wypowiedziała.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu pani dyrektor 

Urbańskiej-Golec.  

Pani Elżbieta Urbańska-Golec – dyrektor ZS nr 1 w Wieluniu odniosła się  

do sformułowania „ceny z kosmosu” podkreślając, że ma jedno zarządzenie  

ZS nr 1, jeśli chodzi o stawkę roboczogodziny i gdyby to robili tylko i wyłącznie  
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dla celów Starostwa Powiatowego w Wieluniu, czy powiatu wieluńskiego to pewnie  

ta stawka może się wydawać duża, ale poprosiła, aby pamiętać o tym, że wykonują 

dosyć dużo zleceń zewnętrznych po to, by realizować w pełni program. W tym 

momencie myśli, że mogłaby otrzymać zarzut za niegospodarność w sytuacji,  

w której za malowanie np. sali OSP w Białej w tej chwili to kosztorys, gdyby  

nie podnieśli do „kosmicznego” poziomu, to wzięliby za malowanie, czyli za miesiąc 

praktycznie praktyk 1100 zł, gdzie pierwsza propozycja, która była taka rynkowa  

i to też nie jakaś największa z zewnątrz, to było 5500 zł, natomiast po podniesieniu 

stawki roboczogodziny do kwoty 20 zł wezmą za to 3000 zł. Zwróciła uwagę,  

że koszty dojazdu są zawsze po ich stronie. Co do zobowiązania w sprawie II LO  

to oczywiście tak dodając, że zawsze i chyba nie ma nikogo, który mógłby zarzucić,  

że w jakikolwiek sposób uchylają się od kwestii związanych z pomocą naszym 

placówkom. Poprosiła, aby wziąć pod uwagę fakt, że muszą coś planować i w tej 

chwili jeszcze, kiedy np. teraz nie ma przez 2 tygodnie zajęć praktycznych,  

a są w formie stacjonarnej, co prawda dopuszczone przez Ministra Edukacji 

Narodowej, bardzo dużo uczniów jest na kwarantannie i to wszystko razem czyni to, 

że tych uczniów nie ma. W związku z tym wszystkie zobowiązania programowe  

i które mają z kontrahentami cały czas ma z tyłu, w dalszym ciągu siedzą  

w Mleczarni m.in. Dodała, że nie może być tak, że ktoś sobie myśli, że są ekipą 

remontową, która będzie gdzieś wchodziła natychmiast. To jest bardzo istotne. 

Podkreśliła, że muszą mieć harmonogram. Pani dyrektor II LO zadzwoniła i poprosiła 

o konsultacje i przecież była taka konsultacja. Z tego, co wie istnieje problem 

rozliczenia później, dlatego, że jest to forma dotacyjna. Akurat we wniosku II LO jest 

to wpisane w taki sposób, że nie można tego rozliczyć notą księgową. Przekazała,  

że zgodzili się na to, że wykonają najcięższe prace i które nie wchodzą w ten 

wniosek, więc podtrzymuje swoje zobowiązanie. Dodała, że nie bardzo rozumie 

dlaczego jest takie myślenie, że się od czegokolwiek uchylają. Natomiast remont 

szatni to powiedziała, że też jak najbardziej na tak tylko chcieli uzyskać czas  

do zakończenia wszystkich rzeczy, które muszą skończyć na podstawie 

dotychczasowych  zobowiązań. A propos ZS nr 3 chciała poinformować,  

że remontowali-malowali tę salę w 2012 r. i wtedy przeszła jakiś remont, ale wymaga 

kompleksowego remontu. Już wtedy zwracali uwagę, że jest tam bardzo konieczna 

wymiana okien, które powodują m.in. niszczenie chociażby tej podłogi.   
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Pan Mariusz Wróbel – p.o. dyrektora ZS nr 3 im. M. Kopernika w Wieluniu 

zauważył, że to było tylko malowanie. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że termin  

czy warunki będą uzgodnione z ZS nr 1 i nikt nie wymaga, żeby tam wchodzić zaraz 

tylko mają też na uwadze to jaka jest sytuacja epidemiczna, ZS nr 1 dużo pomaga 

naszym jednostkom, więc dużo się dzieje dzięki ZS nr 1.  

Pani Elżbieta Urbańska-Golec – dyrektor ZS nr 1 w Wieluniu poprosiła,  

aby wybaczyć, bo ta „cena z kosmosu” nie zabrzmiało to dobrze, bo nigdy  

nie prowadzili jakiejś działalności w stosunku do naszych jednostek   

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu panu 

staroście.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarząd Powiatu powitał wszystkich  

i poprosił pana wicestarostę, aby dalej prowadził obrady Zarządu. Nadmienił, że jeśli 

chodzi o ZS nr 3 to jest to poważny remont. Jest dotacja i trzeba ogłosić przetarg. 

Dodał, że nie wie czy nasza placówka może … 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński wyjaśnił, że o tym tutaj  

nie mówią. Mowa o sanitariatach, szatniach w II LO, bez dotacji, z budżetu.   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarząd Powiatu powiedział, że z tego 

wynika, że chodzi o takie drobne remonty. Odnośnie ZS nr 3 musi być przetarg  

na wykonawstwo, bo rękojmia gwarancji, wszystko musi być dopełnione. To nie może 

być tak, że szkoła to wykona – drobne prace tak, ale poważniejsze roboty budowlane 

raczej nie wchodzą w rachubę w żadnej placówce, bo jeśli będą dotacje to jest  

to niewykonalne z punktu formalnego. Zauważył, że pani dyrektor chciała zabrać 

głos.  

Pani Elżbieta Urbańska-Golec – dyrektor ZS nr 1 w Wieluniu zgodziła się  

z panem starostą zaznaczając, że mogą wykonywać prace do wysokości 3 m.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy są jeszcze 

pytania.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy będzie jakaś 

konkretna kwota wyodrębniona na remont w liceum.   

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że tak. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, jaka to będzie kwota. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński poinformował, że zgodna  

z kosztorysem. Dodał, że razem z panią dyrektor i panem skarbnikiem usiądą przy 
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podziale nadwyżki i wtedy wpiszą w załącznik inwestycyjny, żeby to była inwestycja  

i tak zostanie to zrobione. Następnie zapytał, kto jest „za” takim rozwiązaniem jakie 

zostało przez niego na początku zaproponowane, że do „Infrastruktury sportowej 

plus”  będzie złożony wniosek p.o. dyrektora ZS nr 3, natomiast dyrektor I LO 

przygotuje wniosek do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki  

Wodnej,  a prace, które mogą być wykonane przez PZD będą wykonane przez PZD  

i zabezpieczymy środki na zakup urządzeń siłowni napowietrznej. W II LO zakupimy 

materiały do remontu sanitariatów i szatni, i przy wsparciu ZS nr 1 w Wieluniu  

ten remont sanitariatów, szatni zostanie wykonany.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął  

decyzję o: 

- złożeniu przez Powiat Wieluński do Urzędu Marszałkowskiego Województwa 

Łódzkiego wniosku p.o. Dyrektora Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika  

w Wieluniu o przyznanie pomocy finansowej w formie dotacji celowej  

na dofinansowanie zadań w zakresie rozwoju infrastruktury sportowej  

i rekreacyjnej w ramach programu „Infrastruktura sportowa plus” w wariancie  

II (tańszym); 

- przygotowaniu przez Dyrektora I Liceum Ogólnokształcącego im. Tadeusza 

Kościuszki w Wieluniu na altankę+otoczenie wniosku do Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki  Wodnej w Łodzi na „Ekopracownię 

pod chmurką” oraz o zabezpieczeniu środków na zakup z nadwyżki kilku urządzeń 

siłowni napowietrznej z zaznaczeniem, że prace, które mogą być wykonane przez 

Powiatowy Zarząd Dróg w Wieluniu będą wykonane przez ww. jednostkę; 

- zakupieniu dla II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza Korczaka w Wieluniu 

materiałów na remont sanitariatów oraz szatni i wykonaniu remontu przy wsparciu 

Warsztatów Budowlanych Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu    

(głosowało 5 członków Zarządu). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  
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    Pkt 19 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia 

zawodów, w których kształci Technikum wchodzące w skład Zespołu Szkół nr 3 

im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu.  

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu panu 

dyrektorowi Wróblowi.  

 

 

W zdalnym posiedzeniu Zarządu Powiatu nie uczestniczy Pan Łukasz Dybka  

- członek Zarządu i Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu. Zarząd 

Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 3 osobowym.  

 

 

Pan Mariusz Wróbel – p.o. dyrektora ZS nr 3 im. M. Kopernika w Wieluniu 

omówił przedmiotowy temat.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński otworzył dyskusję. Nikt się 

nie zgłosił. Zapytał, czy naczelnik wydziału edukacji pan Zenon Kołodziej chciałby 

coś dodać. Zauważył, że Pan Zenon Kołodziej ma problemy techniczne i nie połączył 

się z Zarządem Powiatu w Wieluniu.  

Następnie zarządził głosowanie „za” podjęciem uchwały.  

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 783/22 w sprawie uzgodnienia zawodów, w których kształci Technikum 

wchodzące w skład Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu (głosowało 

3 członków Zarządu) (nieobecny Pan Łukasz Dybka, Pan Marek Kieler).  

Uchwała Nr 783/22 stanowi załącznik do protokołu.  
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    Pkt 20 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia 

zawodów, w których kształci Branżowa Szkoła I stopnia wchodząca w skład 

Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu.  

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu panu 

dyrektorowi Wróblowi.  

Pan Mariusz Wróbel – p.o. dyrektora ZS nr 3 im. M. Kopernika w Wieluniu 

omówił przedmiotowy temat.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński otworzył dyskusję. Nikt się 

nie zgłosił. Zarządził głosowanie „za” podjęciem uchwały.  

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 784/22 w sprawie uzgodnienia zawodów, w których kształci Branżowa Szkoła  

I stopnia wchodząca w skład Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu 

(głosowało 3 członków Zarządu) (nieobecny Pan Łukasz Dybka, Pan Marek Kieler).  

Uchwała Nr 784/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Do zdalnego posiedzenia Zarządu dołączył Pan Marek Kieler  

– przewodniczący Zarządu. Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 4 

osobowym. Nieobecny Pan Łukasz Dybka.  

 

    Pkt 21 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia planu 

dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych  

w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Wieluński 

na 2022 rok.  

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że pan 

naczelnik Kołodziej ma dalej problemy z połączeniem. Zaznaczył, że przedmiotowa 
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sprawa jest konsekwencja podjętych wcześniej uchwał i w zasadzie są te kwoty, 

które wyniknęły z wniosków na dofinansowanie kształcenia nauczycieli, później 

została reszta rozdysponowana na pozostałe formy doskonalenia zawodowego, 

zgodnie z przyjętymi zasadami. Otworzył dyskusję. Nikt się nie zgłosił. Zarządził 

głosowanie „za” podjęciem uchwały. Stwierdził, że głosowało 4 członków Zarządu.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zauważył,  

że dołączył pan Łukasz Dybka.  

 

 

Do zdalnego posiedzenia Zarządu dołączył Pan Łukasz Dybka  

– członek Zarządu. Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 5 osobowym. 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że już  

za późno.  

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 785/22 w sprawie przyjęcia planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Powiat Wieluński na 2022 rok (głosowało 4 członków Zarządu) 

(nie brał udziału w głosowaniu Pan Łukasz Dybka).     

 Uchwała Nr 785/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

    Pkt 22 

Przyjęcie informacji o planowanych kierunkach kształcenia w klasach 

pierwszych szkół ponadpodstawowych prowadzonych przez Powiat Wieluński 

w roku szkolnym 2022/2023 oraz procedurach naboru.  

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy już trzeba 

określić liczbę uczniów klas. Przekazał, że otrzymali dość późno informację  

o liczbach godzin w poszczególnych klasach, więc chciałby to jeszcze przeliczyć,  

a nie chciałby hamować w ogłoszeniach oferty, więc byłby za tym, aby zatwierdzić 
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klasy jakie będą otwierane, a co do liczby uczniów zostawić sobie jeszcze czas na 

analizę.    

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że jego 

zdaniem można tak zrobić.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński otworzył dyskusję. Nikt się 

nie zgłosił. Ponownie zapytał o liczbę uczniów w klasach, czy dzisiaj trzeba  

to określić, czy można później.  

Pani Bożena Krej – inspektor w Wydziale Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedziała, że nie ma takiej potrzeby, można to później ustalić.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński z uwagi na brak pytań, 

zaproponował przyjęcie informacji z tym, żeby nie przywiązywać się do liczby 

uczniów podanej w informacji. Zarządził głosowanie.  

 

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął informację   

o planowanych kierunkach kształcenia w klasach pierwszych szkół 

ponadpodstawowych prowadzonych przez Powiat Wieluński w roku szkolnym 

2022/2023 oraz procedurach naboru z tym, żeby nie przywiązywać się do liczby 

uczniów podanej w informacji (głosowało 5 członków Zarządu).   

 Informacja w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

    Pkt 23 

Podjęcie decyzji w sprawie organizacji obchodów świąt i uroczystości oraz 

wniosków jednostek organizacyjnych Powiatu Wieluńskiego i instytucji 

dotyczących współorganizacji wydarzeń o charakterze kulturalnym, 

oświatowym i sportowym.  

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński otworzył dyskusję. Udzielił 

głosu panu Wojcieszakowi.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu podzielił się refleksją, że gro 

tych najważniejszych imprez jako organizator jest wpisany Urząd Miasta i Gminy. 
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Zaznaczył, że przy tych relacjach jakie w tej chwili panują pomiędzy panem 

burmistrzem a powiatem, a jeszcze, jeśli staniemy naprzeciwko siebie w sądzie,  

to patrząc na te wszystkie uroczystości, czy po prostu będziemy czekać łaskawie  

na zaproszenie jak było ostatnio? Czy będziemy się przymierzać do organizowania 

własnych obchodów, co też nie jest chyba najlepszym rozwiązaniem?  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że też 

po tych ostatnich wydarzeniach ma wątpliwości czy organizować wspólnie jakieś 

wydarzenie z miastem. Na ten moment myśli, że raczej chyba nie, ale proponuje, 

żeby ten punkt zostawić jako sprawę w toku i rozpatrzeć później. Dodał, że jest czas  

na to i jeszcze zostanie to przeanalizowane, bo trzeba się poważnie zastanowić.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że dobrze. 

Zauważył, że zawsze 1.09. był świętowany Dzień Weterana, a nie widzi tego teraz.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że jest 

decyzja, żeby zorganizować np. jako powiat Dzień Dziecka dla młodzieży, można się 

zastanowić i przemyśleć.   

 

W zdalnym posiedzeniu nie bierze udziału Pan Łukasz Dybka – członek 

Zarządu. Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 4 osobowym. 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że sprawa jest  

w toku do  dyskusji z Wydziałem  Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji oraz 

jednostkami organizacyjnymi Powiatu Wieluńskiego. Zapytał, kto jest „za” takim 

rozwiązaniem.  

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął decyzję  

o pozostawieniu punktu pn. „Podjęcie decyzji w sprawie organizacji obchodów świąt  

i uroczystości oraz wniosków jednostek organizacyjnych Powiatu Wieluńskiego  

i instytucji dotyczących współorganizacji wydarzeń o charakterze kulturalnym, 

oświatowym i sportowym” jako sprawę w toku, celem przeprowadzenia dyskusji  

z Wydziałem  Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji oraz jednostkami organizacyjnymi 

Powiatu Wieluńskiego (głosowało 4 członków Zarządu) (nieobecny Pan Łukasz 

Dybka).          

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  
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    Pkt 24 

Rozpatrzenie wniosku Wójta Gminy Konopnica w sprawie ujęcia w budżecie 

Powiatu Wieluńskiego na rok 2022 zadania dotyczącego sporządzenia 

dokumentacji technicznej przebudowy drogi powiatowej Nr 2312E Konopnica-

Wrońsko wraz z budową chodników i kanalizacji deszczowej przez 

miejscowość Wrońsko. 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powitał panią kierownik 

Krzemień, której udzielił głosu. 

Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu omówiła przedmiotową 

sprawę.  

 

 

Do zdalnego posiedzenia dołączył Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu. 

Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 5 osobowym. 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy droga 

wymieniona w piśmie wypełnia znamiona ustawowe drogi powiatowej.  

Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu odpowiedziała, że tak, 

ponieważ łączy nasz powiat z powiatem łaskim.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński otworzył dyskusję.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał, że był na 

tej drodze w czasie wichury, jeśli chodzi o miejscowość Wrońsko i tam jest położona 

kanalizacja i to wygląda fatalnie. Jest tam konieczna - jak pan wójt napisał w piśmie, 

przebudowa, ale na sam początek trzeba stworzyć dokumentację, wtedy będzie 

wiadomo jaki będzie kosztorys i z czego to sfinansować. Dodał, że czas opracowania 

dokumentacji, jeśli przydzielimy jakieś środki zaznaczając, że pan wójt jest w stanie 

też partycypować w kosztach jej wykonania, bo z nim rozmawiał, to w tej kadencji  

nie zdąży się ująć tego jako zadania, ale projekt jak najbardziej byłby za tym,  

aby to wykonać, ale zobaczymy jakie będą możliwości finansowe. Należy spisać 

porozumienie z wójtem i ostatecznie podjąć decyzję, bo to jest tylko na słowo,  
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że będzie partycypował, ale jak przyjdzie jemu znaleźć środki i układać budżet  

to będzie problem. Zaproponował, aby odpisać panu wójtowi, jeśli chodzi  

o m. Wrońsko, że prosi się o wyrażenie deklaracji o partycypacji w kosztach 

wykonania projektu. Dodał, że możemy się zorientować ile taki projekt by kosztował  

i na podstawie tych danych szacunkowych można coś takiego, a jeśli takie pismo 

wpłynie to Zarząd później podejmie decyzję.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że koncepcja 

rozwiązania jest taka, że napiszemy pismo do pana wójta czy przy ewentualnej 

decyzji będzie w stanie współfinansować te projekty, Zarząd Powiatu przy podziale 

nadwyżki budżetowej powróci do wszystkich wniosków złożonych do: Zarządu 

Powiatu w Wieluniu, Rady Powiatu w Wieluniu i Komisji Rady Powiatu w Wieluniu  

i biorąc pod uwagę możliwości finansowe powiatu wieluńskiego będzie podejmował 

decyzje w kwestii projektowania. Zapytał, kto jest „za” takim rozwiązaniem.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję  

o wystosowaniu pisma do Wójta Gminy Konopnica w sprawie ujęcia w budżecie 

Powiatu Wieluńskiego na rok 2022 zadania dotyczącego sporządzenia dokumentacji 

technicznej przebudowy drogi powiatowej Nr 2312E Konopnica-Wrońsko  

wraz z budową chodników i kanalizacji deszczowej przez miejscowość Wrońsko  

z zapytaniem czy przy ewentualnej decyzji Gmina Konopnica będzie w stanie 

współfinansować te projekty, Zarząd Powiatu przy podziale nadwyżki budżetowej 

powróci do wszystkich wniosków złożonych do: Zarządu Powiatu w Wieluniu, Rady 

Powiatu w Wieluniu i Komisji Rady Powiatu w Wieluniu i biorąc pod uwagę 

możliwości finansowe powiatu wieluńskiego będzie podejmował decyzje w kwestii 

projektowania (głosowało 5 członków Zarządu).       

  Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

    Pkt 25 

Rozpatrzenie wniosku Wójta Gminy Pątnów w sprawie przygotowania 

dokumentacji projektowej na przebudowę drogi powiatowej Nr 4519E  

w miejscowości Kamionka (odcinek od strażnicy OSP do granicy gminy 

Pątnów z gminą Wieluń). 
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu pani kierownik 

Krzemień.  

Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu omówiła przedmiotową 

sprawę.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaproponował 

odpowiedź, że wniosek rozpatruje się negatywnie ze względu na to, że mamy inne 

zobowiązania wśród mieszkańców gminy Pątnów do wykonania inwestycji w innych 

miejscowościach. Dodał, że są Popowice, w zanadrzu Bieniec. Przekazał,  

że w poniedziałek będzie rozmowa, bo wójt ciągle mówi o Popowicach, ale tak jak 

powiedział na sesji uważa, że dopiero jak pan wójt skończy kanalizację dodając,  

że nie wie czy w ogóle rozpoczął procedurę przetargową, nie ma jeszcze umowy. 

Jeśli jest tak optymistycznie nastawiony, że w tym roku zakończy kanalizację 

sanitarną w m. Popowice to jest bardzo dużym optymistą. Zaznaczył, że ma 

wątpliwości co do tego, znając tę pracę. Dodał, że był przykład w gminie Biała 

Kopiec, gdzie przytrzymała inwestycję o 1-2 miesiące, co omówił.   

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy ta droga 

wypełnia znamiona drogi powiatowej.  

Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu odpowiedziała,  

że w sumie tak, bo łączy 3 gminy: Pątnów, Wieluń, Wierzchlas.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że ustawa mówi 

o siedzibach gmin. Zarządził głosowanie kto jest „za” tym, aby odpowiedzieć w takim 

kształcie jak powiedział pan starosta. Poprosił o przygotowanie odpowiedzi  

w kształcie zaproponowanym przez pana starostę.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję  

o wystosowaniu odpowiedzi do Wójta Gminy Pątnów w sprawie przygotowania 

dokumentacji projektowej na przebudowę drogi powiatowej Nr 4519E w miejscowości 

Kamionka (odcinek od strażnicy OSP do granicy gminy Pątnów z gminą Wieluń) 

informującej, że Zarząd Powiatu negatywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek z tego 

względu, że ma inne zobowiązania wobec mieszkańców gminy Pątnów dotyczące 

wykonania inwestycji w innych miejscowościach (głosowało 5 członków Zarządu).   

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 
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    Pkt 26 

Rozpatrzenie wniosku Sołectwa Starzenice dotyczącego budowy chodnika  

w ciągu drogi powiatowej Nr 4545E odc. Starzenice-Masłowice.  

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że sprawa była 

omawiana na którejś komisji. Zapytał, jakie rozwiązanie proponuje pan starosta tym 

razem.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał, że trzeba 

patrzeć na budżet. Są zaplanowane jakieś działania, które są w planie i chcą je 

zrealizować. Wiadomo, że gmina Wieluń na pewno nie będzie partycypowała  

w kosztach wykonania dokumentacji. Wpłynęło wczoraj do niego pismo po godz. 

14.00 od firmy Wielton, która planuje tam wielką rozbudowę po byłej cukrowni i jak 

gdyby dla nich wizerunkowa firma o takim potencjale gospodarczym patrzy  

na wizytówkę i tam jest to dość mocno napisane. Tam jest problem, o czym mówił 

panu prezesowi, że najpierw pan burmistrz musi tam wykonać kanalizację. 

Zaproponował odpowiedź, że w miarę możliwości finansowych Zarządu Powiatu  

i znalezieniu dodatkowych środków, a być może te środki się pojawią i będziemy  

z nich korzystać.         

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński  udzielił głosu panu Dybce. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że słyszeliśmy od pana 

posła, że w trakcie tego roku ruszy program na wykonanie ścieżek pieszo-

rowerowych, więc być może udałoby się złożyć na ten program, który będzie 

uruchomiony.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że odpowiedź 

jest taka, że przyjmujemy wniosek do wiadomości i jeśli pojawią się możliwości 

sfinansowania ze środków zewnętrznych - przynajmniej w jakieś części, to Zarząd 

Powiatu w Wieluniu powróci do działania.  
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        Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję  

o wystosowaniu odpowiedzi na wniosek Sołectwa Starzenice dotyczący budowy 

chodnika w ciągu drogi powiatowej Nr 4545E odc. Starzenice-Masłowice 

informującej, że przyjmuje wniosek do wiadomości i jeśli pojawią się możliwości 

sfinansowania ze środków zewnętrznych - przynajmniej w jakieś części, to Zarząd 

Powiatu w Wieluniu powróci do działania (głosowało 5 członków Zarządu).  

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu panu 

Wojcieszakowi.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu poruszył kwestię pojazdów 

wyjeżdżających z kopalni kruszywa w Starzenicach, żeby bardziej starali się  

i bardziej czysto wyjeżdżali na drogę, bo było stwierdzenie, że jest błoto i jest ślisko. 

Zapytał, czy coś można zrobić w tym temacie, czy nie.  

Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu poinformowała,  

że interweniowali telefonicznie, firma ma uprzątać na bieżąco na koniec dnia.   

 

 

    Pkt 27 

Akceptacja złożenia wniosku do Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych  

na zadanie „Remont drogi powiatowej Nr 4502E odcinek Wiktorów-Naramice”.  

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński poinformował, że jest 

przygotowana dokumentacja. W tej chwili jest aktualizowany kosztorys. Szacuje się, 

że kosztorys będzie opiewał na około 2 mln zł. Otworzył dyskusję. Udzielił głosu pani 

kierownik.  

Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu powiedziała, że jest już 

kosztorys, który otrzymali od projektanta i wyszedł na 1,5 km niecałe 1 380 000 zł, 

więc chyba będzie ta kwota niższa. Dodała, że we wniosku założyła, policzyła 60% 

dofinansowania, ale później należy napisać pismo do pana wójta tylko pisząc  
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je chyba musielibyśmy określić na poziomie 30%, żeby później nie było niejasności  

tak jak przy dyskotece.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że na poziomie 

50% wkładu własnego określmy.  

Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu odpowiedziała, że tak. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dopowiedział,  

że tutaj chodzi o to, żebyśmy zaplanowali, że dostaniemy tylko 30% ewentualnie,  

tę najniższą stawkę, żeby później pan wójt nie miał pretensji. Niech pan wójt 

zabezpieczy sobie  w budżecie większą kwotę, a jak będzie mniejsza.. 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że dobrze  

i zapytał kto jest „za” akceptacją i złożeniem wniosku do Funduszu Ochrony Gruntów 

Rolnych na zadanie „Remont drogi powiatowej Nr 4502E odcinek Wiktorów-

Naramice”. Poprosił panią kierownik o przygotowanie takiego wniosku.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) zaakceptował 

złożenie wniosku do Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych na zadanie „Remont drogi 

powiatowej Nr 4502E odcinek Wiktorów-Naramice” (głosowało 5 członków Zarządu). 

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu panu Dybce. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że chciał złożyć wniosek  

o naprawę barierek na kanale Toplinka dodając, że trzeba znaleźć winnego tego 

uszkodzenia oraz barierek ochronnych w m. Krzyworzeka za zakrętem, bo to bardzo 

brzydko wygląda jak tak długo są zepsute.  

Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu poinformowała,  

że ww. barierki zostaną przez nich naprawione, ale wystąpili do Policji z pismem,  

żeby wskazała sprawcę i żeby ściągnąć środki z tytułu ubezpieczenia. Ponadto 

zapytała, czy dzisiaj będzie procedowany Raczyn, czy odkładamy na inny termin.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział,  

że odkładamy.  
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    Pkt 28 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia planu pracy 

Zarządu Powiatu w Wieluniu na 2022 r.  

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy są jakieś 

pytania, sugestie, uwagi. Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie „za” podjęciem 

uchwały.   

 

 

        Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 786/22 w sprawie przyjęcia planu pracy Zarządu Powiatu w Wieluniu na 2022 r. 

(głosowało 5 członków Zarządu).       

 Uchwała Nr 786/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

    Pkt 29 

Zapoznanie z odpowiedzią na wniosek członka Zarządu Powiatu w Wieluniu  

Pana Henryka Wojcieszaka, złożony na CXXVI posiedzeniu w dniu 30.12.2021 r.  

w sprawie zobligowania naczelników wydziałów/kierownika oddziału Starostwa 

Powiatowego w Wieluniu, osoby przygotowujące materiały do ich 

przekazywania do Biura Rady i Zarządu na 4 dni przed planowanym 

posiedzeniem Zarządu Powiatu w Wieluniu, dopuszczając jednocześnie 

możliwość skrócenia terminu w wyjątkowych przypadkach. 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy pan 

Wojcieszak jest zadowolony z odpowiedzi. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że jest zadowolony  

z odpowiedzi, ale z realizacji trochę mniej. Wyraził nadzieję, że będzie lepiej.  
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński z uwagi na brak dalszych 

pytań, zarządził głosowanie „za” zaakceptowaniem projektu odpowiedzi na wniosek 

pana Wojcieszaka w przedmiotowej sprawie. Odpowiedź zostanie przesłana. 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) zaakceptował 

odpowiedź na wniosek członka Zarządu Powiatu w Wieluniu Pana Henryka 

Wojcieszaka, złożony na CXXVI posiedzeniu w dniu 30.12.2021 r. w sprawie 

zobligowania naczelników wydziałów/kierownika oddziału Starostwa Powiatowego  

w Wieluniu, osoby przygotowujące materiały do ich przekazywania do Biura Rady  

i Zarządu na 4 dni przed planowanym posiedzeniem Zarządu Powiatu w Wieluniu, 

dopuszczając jednocześnie możliwość skrócenia terminu w wyjątkowych 

przypadkach (głosowało 4 członków Zarządu) (nie brał udziału w głosowaniu  

Pan Marek Kieler).         

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

     

    Pkt 30 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński omówił krótko projekt 

uchwały. Zapytał, czy pan skarbnik chciał coś dodać lub ktoś chciał o coś zapytać.  

Nikt się nie głosił. Zarządził głosowanie „za” podjęciem uchwały.  

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 787/22 w sprawie opracowania układu wykonawczego (głosowało 4 członków 

Zarządu) (nie brał udziału w głosowaniu Pan Marek Kieler). 

Uchwała Nr 787/22 stanowi załącznik do protokołu.  
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    Pkt 31 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przekazania 

upoważnień kierownikom powiatowych jednostek budżetowych.  

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu panu 

skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński otworzył dyskusję. Nikt się 

nie głosił. Zarządził głosowanie „za” podjęciem uchwały.  

 

 

 

        Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 788/22 w sprawie przekazania upoważnień kierownikom powiatowych jednostek 

budżetowych (głosowało 5 członków Zarządu).     

 Uchwała Nr 788/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

    Pkt 32 

 Sprawy bieżące.  

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński  poinformował,  

że w „Sprawach bieżących” jest „Rozpatrzenie prośby Dyrektora II Liceum 

Ogólnokształcącego im. Janusza Korczaka w Wieluniu z dnia 21.01.2022 r. znak: 

IILO.0640.02.2022 o wsparcie finansowe w kwocie 5 000 zł na organizację XIV 

Powiatowego Konkursu Piosenki Poetyckiej „Wieczór poezji przy świecach”. 

Przekazał, że pan starosta chyba rozmawiał z panią dyrektor, żeby przenieść  

to wydarzenie na inny termin ze względów epidemicznych.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu potwierdził. Dodał,  

że w tej chwili jest epidemia, uczniowie nie chodzą do szkoły, więc proponuje 

najwcześniej na kwiecień przenieść to wydarzenie. Zaznaczył, że nie ma  

co ryzykować w tej chwili. Powiedział, że jest za przyznaniem tej kwoty. To jest 

tradycja tej szkoły, która odbija się pozytywnym echem wśród mieszkańców, uczniów  

i rodziców.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy ktoś ma inne 

zdanie niż pan starosta. Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie, kto jest „za” 

zabezpieczeniem i przekazaniem kwoty 5 tys. zł na przedmiotowe wydarzenie. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał,  

że z zastrzeżeniem, że faktury przychodzą na powiat wieluński. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że tak.  

 

 

 

        Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję   

o zabezpieczeniu i przekazaniu kwoty 5 tys. zł na przedmiotowe wydarzenie  

z zastrzeżeniem ze faktury przychodzą na powiat wieluński (głosowało 5 członków 

Zarządu).           

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński przekazał, że wpłynęło 

pismo od pani kierownik PZD, której udzielił głosu. 

Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu poinformowała, że tak 

jak napisała w piśmie pod koniec lipca chciałaby przejść na emeryturę.  

  Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że informacyjnie 

pan starosta przedłożył pismo Zarządowi, pani kierownik jako termin rozwiązania 

umowy proponuje dzień 28.07.br. Stwierdził, że Zarząd przyjmuje pismo  

do wiadomości, zapoznał się ze sprawą.   
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Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z pismem Kierownika Powiatowego 

Zarządu Dróg w Wieluniu w sprawie przejścia na emeryturę, które przyjął  

do wiadomości.  

 

     Pkt 33 

Wolne wnioski. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaproponował 

kolejne posiedzenie Zarządu na dzień 10.02.br. Zapytał, czy wszystkim odpowiada 

ten termin.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że tak. Wtedy 

Zarząd zaakceptowałby infrastrukturę.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że tak, 

Polski Ład i wszystko trzeba zaakceptować.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu panu Dybce. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu w związku z całą sytuacją jaka 

wytworzyła się w mieście Wieluń różne osoby się zgłaszają i na facebooku opisują,  

że chętnie przyjechałyby do Wielunia. Jedną z takich osób jest pan Tomasz Rożek 

słynna osoba, prowadząca Fundację Nauka. To lubię. Napisał książkę Akademia 

Superbohaterów, grę karcianą. Zaproponował, aby wystosować pismo do tego pana, 

albo pan dyrektor I LO, gdzie ma odbyć się gala i samorząd uczniowski, który 

sprzeciwił się organizacji gali na hali i może sprowadzić tego pana tutaj, żeby zrobił 

prelekcję na temat Akademii Superbohaterów, zapromował swoją książkę i grę.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że nie widzi problemu. Dodał, że nie zna akurat tego pana.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że spróbujemy 

jakoś nawiązać kontakt. Udzielił głosu panu Wojcieszakowi.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odniósł się do punktu wymazów 

w szpitalu, który był czynny 2h, teraz jest czynny podobno od godz. 10.00 do godz. 

13.00, a nadal ponoć kolejki samochodów stoją aż do ul. Joanny Żubr. Pan dyrektor  

ma płacone za to, dlatego zapytał, czy nie można wydłużyć czasu pracy tego 

punktu? Czy to przynosi straty, że tak się bronimy przed wydłużeniem czasu pracy? 
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział,  

że wnioskował o to do pana dyrektora i jest wydłużony czas. Problem jest 

komunikacyjny ze względu na to, że ruszyła budowa SOR-u (Szpitalny Oddział 

Ratunkowy) i faktycznie będzie duży problem komunikacyjny, który będzie przez 

krótki czas, bo rozmawiali też z wykonawcą, że postara się udrożnić i wyburzą  

co potrzeba wyburzyć, a jeśli chodzi o godziny to są wydłużone tylko ludzie i tak 

przyjeżdżają na godzinę, na którą się zaczyna pobieranie wymazów. Drugą zmianę 

wprowadzi dyrektor, ale jeśli chodzi o opłacalność to jest niestety niewielka,  

ale dla dobra społecznego poprosił pana dyrektora, żeby to wydłużył. Przekazał,  

że wie, że są dwie ekipy.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu przekazał, że wyczytał, że jest 

wydłużone o godzinę, bo było od godz. 11.00 do 13.00, a teraz jest od godz. 10.00  

do godz. 13.00.   

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział,  

że dzisiaj będzie rozmawiał z doktorem Ordonem, którego poprosi, aby jeszcze  

to przeorganizowali. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że pan 

dyrektor potwierdził, że punkt jest czynny od godz. 10.00 do 13.00, są dwa zespoły 

wymazowe, ale jest problem z tym, że niektóre osoby przychodzą pieszo i nie stoją  

w kolejce.  

Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu poinformowała, że takich osób tam 

przychodzi np. 12 w jednym momencie i panie z punktu wymazowego obsługują też 

już samochody, żeby ten korek trochę rozładować.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odniósł się do aneksu umowy 

dzierżawy dotyczącej Jasnej Góry. Powiedział, że nie wie, czy ktoś się pomylił przy 

numerze umowy, bo jest 2016 r., a była zawierana w 2019 r., ale to może był aneks  

do wcześniejszej umowy, więc chciałby, aby to było sprawdzone.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wyjaśnił, że był  

to aneks do wcześniejszej umowy, bo ten pan dzierżawi od 2016 r.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, że wyłapał, że inne 

osoby robiły projekty umów, bo jedne były napisane czcionką Times New Roman 

rozmiar czcionki 12, a druga Arialem, a podobno wszystkie miały być robione 

czcionką Arial.   
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że najważniejsze, że wszystko się zgadza.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odpowiedział, że tak, ale Arial 

jest czytelniejszy.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński z uwagi na brak dalszych 

wniosków przeszedł do następnego puntu obrad.  

 

 

 

Pkt 34 

Zamknięcie CXXIX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński w związku z wyczerpaniem 

porządku obrad, zamknął CXXIX posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu, dziękując 

wszystkim za udział w posiedzeniu Zarządu. 

 

 Protokołowała:  

 

Agnieszka Krysiak 

Inspektor 


